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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 
 

 

Testületi ülés ideje: 2023. április 27. 

Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 

tér 1. I. emelet Díszterem 

 

 

 

Pult Név Voks Frakció 

 

14 Szita Károly polgármester 1 - 

17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 

30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 

2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 

4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 

7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 

11 Felder Frigyes képviselő 1 - 

6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 

28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 

15 Mihalecz András tanácsnok 0 - 

16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 

8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 

3 Perlaki József tanácsnok 1 - 

13 Pintér Attila  1 - 

9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 

31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 

18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 

10 Torma János tanácsnok 1 - 

 

 

Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 

csatolt jelenléti ív tartalmazza. 

A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 

17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Köszöntötte a megjelent 

diákokat is. Megemlékezett Hartner Rudolf volt városgondnokság vezetőről, dr. Néber Árpád 

sportorvosról, és dr. Totth László fül-orr-gégész orvosról.  

Egy perces néma felállással emlékeztek a jelenlevők is.  

Az előző közgyűlés óta történtekről röviden beszélt. Elmondta, hogy annak érdekében sok 

mindent tettek, hogy 2030-ra az egyik legegészségesebb város legyen Kaposvár. Megnyílt újra 

az egészségpont a Polgárok Házában, ahol ingyenes szűrővizsgálatokat biztosítanak. Újabb 

Kaposvárt érintő futama lesz a Tour de Hongrie kerékpáros körversenynek május 12-én. A 

verseny startja indul a Színháztól, lesznek kényelmetlenségek, de bemutatkozhat a város a 

világnak. Megköszönte Dér Tamás alpolgármester úr munkáját. A Desedán a partvédelmet 

folytatták az idei évben és még ezután is lesz beruházás. Közel kettőmilliárd forintot költöttek 

rá eddig. Kaposfüreden kezdték az idei évben a munkát, a következő rész munkálataira már 

kiírták a közbeszerzés. Energetikai céllal kezdték el a Közgazdasági Iskola felújítását, utána a 

Lamping Iskola felújításával folytatják. A közgazdaságiban 50%-kal fog csökkenni a fűtési 

költség. A Könyvtár felújítása is megkezdődik. Novák Katalin köztársasági elnök járt 

Kaposváron. Részt vett az Életfa ünnepségen is. Navracsics Tibor miniszter urat is fogadta, aki 

az uniós források gazdája és az ország területfejlesztéséért felelős miniszter. Pilot programként 

a Dél-Dunántúl fejlesztése elindul, ami a térségfejlesztésekről szól. Ebbe a programba az 

agglomerációs településeket vonják be, amint az uniós forrásokat megkapják. 16 milliárd forint 

körüli összeg lesz, amit felhasználhat Kaposvár. Megköszönte a Baptista Szeretetszolgálatnak, 

hogy egy pszichiátriai Új Esély Központot nyitottak. Ez egy hiánypótló tevékenység volt, és 

közszolgáltatási szerződés keretén belül látják el a feladatot. A központ a volt Ruhagyár 

területén van. Moizs Mariann a kórház főigazgatója távozott a kórház vezetőségéből, a 

belügyminiszter úr mellett lesz főtanácsadó, és a népegészségügyi feladatokat fogja ellátni. Az 

új főigazgató Inczeffy István lett. Az idei év Kaposvár 150 éves évfordulójának éve. 

Emlékzászlók és emlékbélyeg készült, amin dr. Pintér Rómeó által készített fotók láthatók. 

Ezeket a bélyegeket meg lehet vásárolni a Postán. Folytatódik a Cseri park és környékének 

felújítása, 20 millió forintot költenek a park mögötti terület felújítására. Elkészült a Vaszary 

képtár felújítása, a pumpapálya is elkészült, minden korosztály használja. Magyar Felnőtt 

Országos Úszóbajnokság került megrendezésre Kaposváron. Ez egy kvalifikációs verseny is 

volt a Japánban megrendezésre kerülő világbajnokságra. A kaposvári sportiskolások is kiválóan 

teljesítettek. Júliusban szintén országos bajnokság lesz a serdülőknek. Megköszönte az ott 

dolgozóknak, hogy munkájukkal hozzájárultak a sikeres rendezvényhez. Fél év késéssel, de 

válaszolt Ursula von Leyen a levelükre. A válaszban azt írták, hogy a szankciók jók, középtávon 

hatni fognak. Számára az a kérdés, hogy meddig fog tartani a háború, mivel ez miatt az 

energiaárak is emelkedtek. Elküldte valamennyi polgármesternek a választ, akik a levelet 

aláírták.  

Kérte, hogy vegyék fel a napirendre 

 

- az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III. 31.) OGY 

határozathoz való csatlakozásról, 

- az alapítványi támogatásokról, 

- zárt ülés keretében a "Kaposvár Nagykövete" cím adományozásáról szóló 

előterjesztéseket, valamint  

- a Kérdés és Interpelláció napirendet. 

dr. Nadrai Norbert József képviselő napirend utáni felszólalást jelentett be.  
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dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi javasolta, hogy vegyék napirendre a töröcskei 

önkormányzat egyik tagjának lemondásáról szóló tájékoztatót, aki február 15-én lemondott. Az 

Európai Bizottság Elnökének válaszlevelét kérte, hogy tegyék közzé. Nem javasolta az 

országgyűlési határozatról szóló előterjesztés tárgyalását.  

 

Szita Károly polgármester változatlan formában javasolja a napirendek elfogadását.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5832   Száma: 23.04.27/0/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 08:22  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a napirendi pontokról, interpellációról, napirend utáni hozzászólásról 

az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 88.24 83.32 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 1 5.88 5.56 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

47/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 

napirendjére orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III. 31.) OGY 

határozathoz való csatlakozásról, az alapítványi támogatásokról, a "Kaposvár 

Nagykövete" cím adományozásáról (ZÁRT) szóló előterjesztéseket, valamint a Kérdés 

és Interpelláció napirendet. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 

 

NAPIREND: 

 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
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3. Előterjesztés az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III. 31.) 

OGY határozathoz való csatlakozásról  

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 

4. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

5. Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 
 

6. Előterjesztés közterületi térfigyelő rendszer működtetéséről szóló 13/2021. (V. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

7. Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

8. Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

9. Előterjesztés utca elnevezéséről 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

10. Előterjesztés a Kaposvári Tankerületi Központ által fenntartott intézmények 

átszervezésének véleményezéséről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

11. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

12. Előterjesztés a Tour de Hongrie kerékpáros körverseny befogadásáról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 

 

13. Előterjesztés víziközmű rendszerek bérleti-üzemeltetési szerződéseinek 

módosításáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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14. Előterjesztés a Kaposvári Tekergő közbringa rendszer üzemeltetéséről és a 

Kaposvár Kártyáról szóló 5/2005. (III.4.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

15. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlanok hasznosításáról, 

értékesítéséről, valamint térítésmentes önkormányzati tulajdonba adásra 

vonatkozó kérelemről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

16. Előterjesztés a LIFE17 IPE/HU/000017 referencia számú projekt keretében 

megvalósított mérőállomás üzemeltetésére vonatkozó együttműködési 

megállapodásról és a projekt időszakát követő térítésmentes használatba adásról 

Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

17. Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. I. negyedév) 

Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

18. Tájékoztató a 2022. évi közbeszerzésekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 

19. Tájékoztató az önkormányzat és intézményei által 2022. évben benyújtott 

pályázatokról és azok eredményéről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 

20. Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I.-II. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

  21.  Előterjesztés alapítványi támogatásokról 

 Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 

 22. Interpelláció 

 

 

Zárt ülésen: 

 

21. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő önkormányzati bérlakás 

kijelölése ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
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22. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő önkormányzati bérlakás 

kijelölésének elutasítása ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

23. Előterjesztés egyedi közgyűlési döntéssel történő önkormányzati bérlakás 

kijelölésének elutasítása ügyében 

Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 

24. Előterjesztés a bírósági ülnökök megválasztásáról 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

 

Szita Károly polgármester jelezte, hogy Budapestre kell mennie, sajnos nem tudta áttetetni a 

programját. Emiatt, ha nem végeznek a napirendekkel, akkor átadja az ülés vezetését. Kérte a 

képviselőket, hogy a 2022. évi zárszámadás előterjesztés tárgyalása során a 2023. évi 

költségvetés módosításáról szóló előterjesztés – mivel a 2023. évi költségvetés a 2022. évi 

költségvetésen alapszik – kérdéseit és hozzászólásait együtt tegyék meg.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5833   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 08:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a 2022. évi zárszámadás és a 2023. évi költségvetés módosításáról szóló 

előterjesztések tárgyalása során az együttes kérdésekről és hozzászólásokról az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

-----1 Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról ---- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a 2022. év rendkívül nehéz volt. A város 

történetének talán egyik legnehezebb időszaka volt. Még érezhető volt a koronavírus járvány 
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hatása, kitört a háború a szomszédban. Ennek következtében iszonyatos energiaválság lepte el 

Európát, nagyon magas lett az energiaár, az infláció. Szerencsére a 2030-ig tartó várospolitikai 

programot folytatni tudták. Nem kellett hitelhez nyúlni sem. Azt a célt tűzték ki, hogy 2030-ra 

szeretnék a teljes foglalkoztatottságot elérni és, hogy emelkedjenek a munkabérek. Örömmel 

tájékoztatott mindenkit, hogy a munkanélküliek aránya továbbra is alacsony szinten van, 

elindult a város újraiparosításának a programja, amely azt szolgálja, hogy a kaposvári 

életszínvonal növekedjen. Reméli, hogy újabb lendületet fog kapni az év utolsó negyedévében. 

Átadták a 67-es út kaposfüredi szakaszát 2022-ben, jó esélye van annak, hogy még a tél előtt 

elkészül a látrányi szakasz is. Betelt a Keleti Ipari Park. Nem gondolták, hogy ez ilyen gyorsan 

bekövetkezik. Az utolsó 6 hektáron a Tudományos Innovációs Park fog betelepülni. Új ipari 

parkot nyitottak a város északi területén. Borhi Zsombor alpolgármester úr végzett kiemelkedő 

munkát ezzel a területtel kapcsolatban. Az üveggyár fővállalkozója is megvan, így folytatódik 

a gyár építése. Munkaerőt kell számukra keresni, valószínűleg vendégmunkások is lesznek itt. 

Az Egyetemen a műszaki és élelmiszeripari szakokra beiratkoztak a diákok, mivel ez képezi az 

újraiparosodás egyik fontos elemét. Voltak gáncsoskodók ez ellen, de már jól alszik. A 

Gyarapodó Kaposvár programban az a cél, hogy legalább annyian szülessenek, mint akik 

meghalnak. Ennek infrastrukturális hátterét kell megteremteni, intézményekkel, 

otthonteremtésben, kedvezményekkel. Ez folyamatban van. Az energiafüggetlenség elérését 

felgyorsítja a háború. 2022. utolsó negyedévében iszonyú csapás ért mindenkit. Hála Isten a 

lakók többsége nem érzékelte nagyon az energiaár emelkedést. Ahhoz, hogy működni tudjon a 

város, az utolsó negyedében úgy számoltak, hogy a villany és gáz költsége ötmilliárd forinttal 

többe fog kerülni, mint az előző évben. Nekiálltak a munkának, egyrészt meghozták azokat az 

intézkedéseket, amelyeket fontosnak tartottak úgy, hogy a tevékenységeket nem korlátozták, 

csak az épületeket. A közvilágítás majdnem felére csökkentésével is kevesebb lett a költség. 

Közel egymilliárd forinttal csökkentették az energiaköltségeket. Így négymilliárd forint lett az 

induló költség. Szerencsére a Magyar Kormány is segített a plusz költségekben. Adóerő 

függvényében kaptak a települések támogatást. Kaposvár 840 millió forint támogatást kapott. 

Így lett közel hárommilliárd forint az emelt energiaköltség. Az energiaárakat fixálták, a tőzsdei 

árak ingadozását figyelmen kívül hagyva, egy másik portfólión belül sikerült olyan szerződést 

kötni, amely kedvezőbb. Egy másik intézkedés alapján május 1-től kivehetik a közvilágítást is 

ebből a rendszerből, amellyel szintén 266 millió forintos bruttó növekedést tudnak megspórolni 

a költségvetésben. Még ebben az évben végrehajtják az egymilliárd forintba kerülő, megújuló 

energiát támogató, energiahatékonyságot növelő beruházásokat a fürdőnél, sportcsarnoknál, 

amelyek remélhetőleg azt fogják eredményezni, hogy nem kell korlátozásokat bevezetni az 

intézményeknél. A következő fűtési szezonban elindul a zöldfűtőmű, 6900 lakás 305 

közintézmény fűtése lesz megoldva így. A 2023-as költségvetésben 35 milliárd forint áll 

rendelkezésre, ennyit lehet költeni. Hitelt nem szeretne felvenni ebben az évben sem. 300 millió 

forint van arra a célra, hogy minden megsüllyedt akna fedlap felemelésre kerüljön. Ezt a városi 

és országos kezelésben levő utaknál is szeretné megcsináltatni. Valamennyi közlekedési jellel 

ellátott útburkolat újrafestésre kerül. Időjárás függvényében is fog ez a munka elkészülni. A 

zártkerti utak rendbetételére és felújítására 60 millió forint van, amit szeretne megemelni, a 

felmérés függvényében. 1 milliárd forintot energetikai beruházásokra költenek, amiből közel 

300 millió forint a fürdő és környékének még energiahatékonyabb működésére fordítanak. A 

sportcsarnok és környéke intézményrendszere energiahatékonyabb működésének felmérése is 

folyamatban van. A körcsarnok tetejének javítása ebbe nincs bent. A közterületi WC-k jelentős 

része fizetős lesz a rend miatt. Bankkártyával és készpénzzel lehet majd fizetni. 40 millió 

forintba kerül ez az átalakítás. Elkezdik a Fő u., Hársfa u., Virág utcai csomópont 

körforgalommá alakítását. Egyelőre a tervek készülnek. A körforgalom kiépítése minimum 700 

millió forintba kerül, a tervezés 40 millió forintba. A Fő u. Anna utcai becsatlakozásától lefelé, 

és a Baross G. u. Anna utcai részének felújítása is készül. Folytatják továbbra is a várospolitikai 
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program végrehajtását. Bízik a békében, a háború végében, az infláció és az energiaárak 

csökkenésében. Óvatosan tervezték a költségvetést, mivel nagyon bizonytalan, hogy mire lehet 

számítani holnap.  

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő a dél-dunántúli gazdaságfejlesztési zóna kapcsán milyen projektek 

érintik Kaposvárt? A februári közgyűlésen elhangzott Pécsi utcában, Állomás utcában 

elhelyezett illegális szemétlerakók mikor lesznek megszüntetve, hol tart az ügy? A város 

belterületén vannak ezek a zsákok már körülbelül egy éve. Úgy tudja, hogy a taszári repülőtérre 

van ajánlat. Tudja-e, hogy ki az, aki a legjobb ajánlatot tette, és milyen elképzelései vannak a 

terület hasznosítását illetően? A 2023. költségvetés előterjesztésének szövegében utalt a 

Holding átalakítására. Van-e már elképzelése, hogy a Holding működését, hogyan kellene 

átalakítani? A kaposszentjakabi bencés apátság rekonstrukciójával kapcsolatban kérdezte, hogy 

a csökkentett műszaki tartalommal elindult felújítás mit takar? Mivel fogják pótolni az eredeti 

elképzelést? Több közgyűlésen is elhangzott, hogy támogatja nővérszálló építését. Lesz-e 

nővérszálló, orvos-lakások Kaposváron? A Dorottya-ház hasznosításával mi lesz, mikor látható 

ott kiállítás? Mikor kerül turisztikailag is hasznosítható állapotba a Dorottya-ház. Az MVM új 

díjszabását említette, amely az önkormányzat számára is megtakarítást fog eredményezni. A 

közvilágítás korlátozása meddig marad érvényben, meddig kell arra számolni, hogy minden 

második oszlop le van kapcsolva? A Kőszeg u-i lakók megkeresése nyomán kérdezte, hogy 

Kőszeg u. Sopron u. kereszteződésében vissza lesz-e állítva a lámpatest működése? Az ott levő 

jel szerint kikapcsolt lámpatest – ami világított – és a nem jelölt nem világító lámpatest 

világítása meg lesz-e cserélve? A közbringa rendszerrel kapcsolatban kérdezte, hogy mikor 

kerülnek kihelyezésre a kerékpárok a dokkoló állomásokhoz? Véleménye szerint ez sokakat 

érint. Az egészségváros koncepcióval kapcsolatban érdeklődött, hogy az egyik 

legegészségesebb vagy a legegészségesebb város a cél? Ezt azért kérdezte, mert egyik helyen 

így mondják, a másik helyen úgy. Kérdezte, hogy a Deseda kempinggel kapcsolatban mi a 

helyzet? Áldatlan állapotok vannak ott, azért kérdezte.   

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy a könyvvizsgálói véleményt megint nem 

kapták meg időben. A két napirendet azért vonták össze véleménye szerint, hogy csökkentsék 

a hozzászólási időt. Kérdezte, hogy a pandémia időszakára mennyit költött a város? A 

közvilágítás felének lekapcsolása negyvenmillióba került a városnak. Hány főt érintett 

körülbelül. Az önkormányzati épületek fűtési időszak alatti bezárása mennyit jelentett. Hány 

főt bocsátottak el a városban, hány vállalkozást zártak be, hányan adták vissza a működési 

engedélyüket? A jövedelmek értékcsökkenése 20%. Szeretné tudni ennek hatásait, mert erről 

nem számol be az anyag. Az előterjesztésben a módosító indítványát elfogadták, de az 

előterjesztés nem jól tartalmazza azt. Az előterjesztésben november 1. március 31. közötti fűtési 

támogatásról beszélnek, de a Közgyűlés október 15. és április 15. között fogadta el a módosító 

indítványát. Fontos lenne korrigálni. Fontos lenne tudni, hogy az augusztusi és októberi 

rezsiemelés mértékét. 100 milliós keret volt a lakásfenntartási, fűtési támogatásra. Mennyi 

segítséget jelentett egy átlagos családnál ez? 5.115.962,-Ft-os pénzösszegről érdeklődött, amely 

a pumpapark elkészültének összegénél több volt, mint előtte? A közbringarendszerrel 

kapcsolatban kérdezte, hogy a 14,5%-os távközlési, illetve az átutalással fizetett 350,-Ft-os 

díjakat a tranzakciós díjak mennyivel emelik meg a díjat? Mennyi az éves költsége a 

működtetésnek? Fontos a béremelkedések kérdése. Az átlagbérek Kaposváron mennyit 

vesztettek az értékükből a minimális emelések ellenére? Hány polgármesteri megbízott volt 

2022-ben? 20%-os béremelés van a közgyűjteményi, kulturális dolgozóknak. A 

könyvtárigazgató bére nem éri el ezt, mi az oka? A beruházások tervezési költségekről miért 

átruházott hatáskörben kell dönteni? A bérek kapcsán egyre többen szóvá teszik, hogy mit kíván 



9 
 

a város ez ügyben tenni? Többen kivándorolnak a bérek miatt a városból. A négyéves 

programból eddig a városvezetői bérek emelése valósult meg, a dolgozóknál ez nem így történt. 

A Dorottya-ház kapcsán lát szellőzési tervet, közel két millió forintot. 1,2 milliárdért épült az 

épület, november közepére ígérik az átadást. A harmadik nyár lesz, hogy nem nyit ki.  A két 

millió forint önkormányzati forrásból történt, vagy a költségvetésében van? A Rippl-Rónai Park 

mini játszótér létrehozására négymillió szerepel. A Teleki tömbben van hinta és 9 darab pad 

van, amit senki nem használ, át lehet helyezni, megtakarítható az összeg.  

 

Kukuly Sándor Mihály képviselő A Katona J. utcában a vízelvezető árok építése befejeződött. 

A teniszpályák végén van egy 15 méter hosszú szakasz, ami földes maradt, be lesz-e fejezve? 

A Pécsi utcában, a Nádasdi u. és a Nádasdi patak közötti szakaszon nekiálltak az útpadka 

rekonstrukciójának. Ki fogja átvenni műszakilag és mikor, mert a minőség hagy kívánnivalót 

maga után?  

 

Felder Frigyes képviselő kérdezte, hogy a Világgazdaság napilapban olvasta, hogy 

egységesítik a víz- és csatornadíjakat. Hogyan érinti a kaposváriak díjfizetését? A 

Miniszterelnök úr az év végére egyszámjegyű inflációt jósol. Ha igaza van, akkor az 

energiaárak tartósan alacsonyak maradnak az év végéig. Ön azt mondta, hogy azért kell a 

víziközműveket állami kézbe adni, mert nem tudja garantálni, hogy az energiaárak tartósan 

alacsonyan tudnak maradni. Ön komolyan veszi a Miniszterelnök úr ezen prognózisát, mert 

akkor tartósan alacsonyan maradnak az árak és nincs rá szükség, hogy állami tulajdonba adják 

a viziközműveket.  

 

Szita Károly polgármester kérte a Jegyzőt, hogy az SZMSZ-ben legyen szabályozva, hogy ha 

nem napirendhez kapcsolódó a kérdés vagy hozzászólás, akkor a szót elvehesse. 

Alpolgármester úr ment el a dél-dunántúli fejlesztéseket érintő előkészítő munkacsoporti ülésre. 

Ebben az anyagban szerepel, hogy kétszer két sávos út lesz Pécsre. Szerepel benne az M9-es, a 

kaposvári körgyűrű befejezése, hogy tehermentesíteni tudják az átmenő forgalomtól a 

belvárost. Külön kérte, Taszár szerepeljen az előterjesztésben. Szerepel az újraiparosítási 

program több állomása is. Fél évig is eltarthat, amíg ezt véglegesítik. Ha valami konkrétum 

lesz, tájékoztatni fogja a testületet. Megszületett a bíróság döntése, hogy a szemetet el kell 

vinniük. Megkérte a Kormányhivatalt, hogy azonnal vigyék el a szemetet a két helyről. Tajvan-

kínai befektetőcsoport tette a legjobb ajánlatot a taszári légibázis hasznosítására, szerződést 

még nem kötöttek. A taszári polgármester kollégájával együtt leültek egy beszélgetésre. Két hét 

van még a szerződés elkészítésére. Konkrétumot december végéig nem fognak tudni mondani. 

Biztos, hogy egy nagy ipari park lesz a területen. A Holding átalakítására megkérték az IFUA-

t, aki a tanulmányt készíti. Május végén lesz kész. Átadta a szót Szirják Imréné igazgatónak.  

 

Szirják Imréné igazgató elmondta a bencés apátság felújításával kapcsolatban, hogy a 

műszaki tartalom csökkentésére azért volt szükség, mert az előző eljáráson akkora ár érkezett, 

amekkorát nem tudtak finanszírozni. Jogszabályi megfelelés volt arra, hogy csökkentsük a 

tartalmat és a meglévő megadott támogatási összegbe beleférjenek. Nem sérül semmiféle 

turisztikai szempont, annyi történik, hogy a fogadóépületben nem történik meg az összes 

fejlesztés, csak egy része. A romok teljesen meg fognak újulni, a feljáró elkészül, a parkoló is 

felújításra kerül, az eszközök is beszerzésre kerülnek.  

 

Szita Károly polgármester továbbra is célja, hogy nővérszálló épüljön. A Dorottya-ház 

novemberben kerül átadásra. A közvilágítás korlátozása addig tart, ameddig az árak ilyenek 

lesznek. Még mindig többszörösek az árak a háború előttihez képest. Reméli, hogy egy 

alacsonyabb áron stabilizálódnak, és vissza tudják kapcsolni az égőket késő ősszel. A Kőszeg 
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utcai problémát intézik. A közbringa rendszerrel kapcsolatban elmondta, hogy reméli, hogy 

júniusban szeretnék kirakni a bicikliket. A szoftver hibáit javítják jelenleg. Egy hétig 

próbaüzem lesz előtte. Ha az egyik legegészségesebb város lesz a város, akkor is meg lesz 

elégedve. A vezető megbetegedések tekintetésben sajnos Kaposvár polgárai előkelő helyeken 

vannak. A 2019-es adatokhoz fogják viszonyítani az adatokat 2030-ban. A Deseda kemping 

közbeszerzési kiírása megjelenik a jövő héten a közbeszerzési értesítőben. Reméli, hogy kapnak 

olyan ajánlatot, amely belefér a keretbe és elindul az építés. Könyvvizsgálói véleményt nem 

kötelező kitenni. Megragadta az alkalmat, hogy pár szót szóljon Cseke László 

könyvvizsgálóról, mivel befejezi ezt a tevékenységet, amit hosszú évek óta végez. Végszavazás 

után szót kap. Fűtéstámogatással kapcsolatban elmondta, hogy javítják október 15-re, szociális 

támogatásra 100 millió forint továbbra is áll. Irodavezető asszony mindenben rendelkezésére 

áll. A telekommunikációs díjak nem érintik a lakosságot. Ezt a kérdést most harmadszor 

válaszolta meg. Köszönte Kukuly képviselőnek a felvetését. Megcsinálták a Katona J. utcában 

a járdát, átvették a kivitelezést, kifizették. Ott vetődött fel a csapadékvíz elvezetése.  

 

Szirják Imréné igazgató a Katona J. utca teljes hossza elkészült, csak nem került végig burkolt 

árok kialakításra. A végén földárok lett kialakítva, amely szikkasztó jellegű földárok. Annak 

érdekében készült, hogy a Vasvári P. utcára ne jusson hirtelen akkora terhelés.  

 

 

Szita Károly polgármester kérte, hogy nézzék meg, szakszerűen készült-e a Pécsi utcai padka. 

Elmondta, hogy 10 éve már annak, hogy a víz- és csatornadíjak ármegállapító hatósági jogköre 

nem az önkormányzatoknál van, hanem az államnál. Az állam fogja meghatározni a díjakat. 

Nem tudja, hogy fogják bevezetni.  

----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az SZMSZ módosítása kapcsán elmondta, hogy ez már 

a harmadik megszorítás lenne. Az egyik interpellációját nem tudta visszavonni, mert nem 

készült el a feladat. A tavalyi költségvetés: elmaradt karbantartások, sötétbe borult város, fűtési 

szezonra bezárt épületek, elértéktelenedett dolgozói bérek mellett milliós vezetői bérek 

emelésének finanszírozása és luxusberuházások. Véleménye szerint ez a költségvetés 

megbukott. A 2023. évi költségvetés kapcsán elmondta, hogy régen másképp ment. 

Tragikusnak tartja a pumpapark finanszírozását. Nem tud olyan beruházásról, hogy 

hatvanmilliót ad a város, húszmilliót az állam. Emellett el van sötétítve a város. A Dózsa 

Edzőcsarnok bontása megdöbbentette. A Kaposvár-Toponárt összekötő út meg lett oldva, az 

Állomás utcai járda kerékpárút kapcsán készült el. Módosító indítványaira rátért. Javasolta, 

hogy határozati javaslat 2. pontjában a könyvtárigazgató bérét 600 ezer forintban határozzák 

meg. A dolgozók bére is annyival emelkedjen, mint a vezető bére. A Városházán is ennek 

kellene lennie. Az 5. pontban a környezetvédelmi alap 2023. évi 5 milliós keretét a Közgyűlés 

a Műszaki Bizottságnak adja át. Két felelős, két határidő szerepel a határozati javaslatban. 

Kérte, hogy pontosítsák a feladatot és a határidőt.  

 

Pintér Attila képviselő a közbringa rendszer kiépítését illető hétvégén voltak olyan helyszínek, 

ahol nem szoftvert telepítettek, hanem hardverépítés történt még. Jó hír, hogy megvannak a 

kerékpárok, de azért látja, hogy lemaradás van. A legegészségesebb várossal kapcsolatban 

elmondta, hogy tudja, nincs könnyű helyzetben a város, mivel elöregedő társadalom van, ezért 

a megbetegedések is gyakoribbak. Fontosnak tartja, hogy előrelépjen a város ebben is. Szerinte 

a város lakóinak lennének ötletei, hogyan lehetne egészségesebbé tenni a város helyi 

társadalmát. A régiófejlesztést illetően elmondta, hogy ő személyesen hozzá szeretne járulni 

ötletekkel, javaslatokkal, hogy mi kerüljön bele ebbe a csomagba. Egyetért vele, hogy ne csak 
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Kaposvárnak biztosítson lehetőséget, hanem az egész régió számára. A közlekedésben is 

kellene olyan infrastruktúrát biztosítani, ami nemcsak a régión belüli közlekedést teszi lehetővé.  

 

Perlaki József tanácsnok ismerve a költségvetés helyzetét véleménye szerint nehéz év áll a 

város előtt. A város beruházásról, beruházásra, kőröl kőre halad, de egy baloldali ember kőről 

kőre szeretné lebontani a várost.  

 

Szita Károly polgármester a hídbontóra gondol? Szerinte el fognak határolódni.  

 

Nagy Attila tanácsnok megköszönte a Deseda partvédelmére adott válaszát, bízik a 

folytatásban. Javasolta, hogy költségvetésen belül lehetne egy Deseda alapot létrehozni, mivel 

a Deseda önmagában egy költségvetési tényező. A kaposváriak számára olyan a Deseda, mint 

az ország számára a Balaton, fontos turisztikai szempont.  

 

Felder Frigyes képviselő nem mondta, hogy alacsonyak az energiaárak. Úgy hangzott el, hogy 

ha Miniszterelnök úr egyszámjegyű inflációt prognosztizál, akkor alacsonyabbak lesznek az 

energiaárak. Ha ez így lesz, akkor nem kell tartani attól, hogy a víz- és csatornavállalatot nem 

tudjuk üzemeltetni. Az egyetlen érv az volt, hogy nem tudják alacsonyan tartani az 

energiaárakat. Ez akkor nem igaz, mert a Miniszterelnök úr azt mondta, hogy alacsonyak 

lesznek az energiaárak év végére. Pár közgyűléssel ezelőtt az volt az érv, hogy azért kell a 

vízművet állami kézbe adni, és úgy adja állami kézbe, hogy garantálja az alacsony árakat. 

Ellentmondást lát a mostani és korábbi megszólalásában. Pozitívumként elmondta, hogy 

körülbelül egy hónapja fordult a Béke u-i játszótérrel kapcsolatban a Hivatalhoz. Szirják 

igazgató asszony hamar válaszolt és konkrét időpontokat adott meg neki. Pontosan elkezdődött 

a munka is, örülnek az ott lakók is.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy a 7. határozati javaslati pont tartalmazza, 

hogy 2023-ban legfeljebb 30 millió támogatást biztosít a kaposvári szabadidő tevékenységre, 

amit a tényleges felhasználás alapján fog tudni. Ezt javasolja visszavonni, mert amikor meglesz 

a programterv, akkor tud a Közgyűlés dönteni róla.  

 

Pintér Attila képviselő elmondta, hogy szereti a rendelkezésre álló időt kitölteni, és a 

napirendhez tartozó dolgokat elmondani. Megkereste őket a helyi sajtó, akinek leírták 

álláspontjukat. Minden olyan cselekedet elítélnek, ami a közvagyonnal kapcsolatos rongálást 

jelent. A konkrét személyt és konkrét eljárást illetően kérte, hogy várják meg a végét. 

Alapvetően tisztességtelen lenne, ha nem látják, hogy mi történt pontosan.  

 

Szita Károly polgármester átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek a közbringával 

kapcsolatos tájékoztatásra.  

 

Borhi Zsombor alpolgármester elmondta, hogy a műszaki munkák vannak olyan állapotban, 

hogy el tudnák indítani a közbringarendszert. Nem állítja, hogy nem kell javításokat eszközölni. 

A műszaki igazgatóság dolgozói ellenőrzik a munkát. A legfontosabb, hogy a szoftver 

működését lássák, és ki tudják próbálni. Jelen pillanatban még nincs az üzemeltető cég 

használatában. Addig kéri a türelmét a lakóknak, ameddig ez nincs meg. A Desedával 

kapcsolatban elmondta, hogy azt tapasztalták, hogy a gazdák az önkormányzati védőterületeket 

is beszántották. Kiszántották a védőterületet jelző követ. Az összes gazdának elment a levél, 

aminek az a tartalma, hogy állítsák vissza az eredeti állapotot, és zárt növénytakaróval ültessék 

be ezeket a területeket, mivel ez a növénytakaró nagymértékben hozzájárul ahhoz, hogy 

villámárvíz kialakulásakor a növényvédő szereket ne tudja belemosni a tóba az eső. 
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#: 5834   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:41  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 11/2023.(V.10.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról, mely a jegyzőkönyv 

mellékleteként csatolva. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5835   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

48/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és jóváhagyta az önkormányzat 2022. 

évi költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról készített beszámolót. 
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1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a 2022. évi maradvány elszámolás során a 26. 

melléklet alapján az önkormányzati költségvetési szerveknél keletkezett, a felügyeleti 

ellenőrzés által megállapított kötelezettségvállalásokon felüli, szabad maradványokat 

elvonja, míg a kötelezettségvállalások teljesítéséhez szükséges pénzügyi fedezetet 

pénzeszközátadásként biztosítja. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. április 30. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2022. évi maradvány 

felügyeleti ellenőrzéséről szóló jegyzőkönyvben foglaltak alapján a Kaposvári Szociális 

Központ 2022. évre áthúzódó kötelezettségei pénzügyi fedezetére a Kaposvár és Sántos 

Intézményfenntartó Társulás részére 14.056 e Ft támogatást biztosít a Társulás által fel 

nem használt 2022. évi önkormányzati támogatás terhére. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. április 30. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2022. évi maradvány 

felügyeleti ellenőrzéséről szóló jegyzőkönyvben a Humánszolgáltatási Gondnokságnak 

a bölcsődei kisgyermeknevelők gyógypedagógiai pótlékára 8.678 e Ft (7.680 e Ft 

személyi, 998 e Ft járulék), helyettesítési pótlékára 4.407 e Ft (3.900 e Ft személyi, 507 

e Ft járulék), műszakpótlékára 6.317 e Ft (5.590 e Ft személyi, 727 e Ft járulék), míg a 

közösségi házak környezetének rendben tartására, fűnyírásra 335 e Ft (300 e Ft 

személyi, 35 e Ft járulék), mindösszesen 19.737 e Ft forrást biztosít a költségvetési szerv 

szabad maradványa terhére.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. április 30. 

 

 

 

 

-----2 Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester felkérte dr. Csillag Gábor jegyzőt, hogy dr. Nadrai Norbert József 

képviselő módosító indítványait ismertesse.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző 600ezer forintra kívánja emelni a könyvtárigazgató asszony fizetését.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5836   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő könyvtárigazgatói fizetésről szóló 

módosító javaslatáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 4 23.53 22.22 

Nem 13 76.47 72.22 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző az 5. határozati javaslati pont kerüljön visszavonásra, ha jól értette.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi pontosította a módosítást. A határozati javaslat 

5. pontjánál a felelős határidő és közreműködőknél duplázás van, eldöntendő, hogy melyik. Tett 

egy javaslatot, hogy ne december 31-én adják át a környezetvédelmi alapot a Műszaki 

Bizottságnak. Így májusban ki tudják írni a pályázatot júniusban el tudják bírálni azt.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5837   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő a határozati javaslat 5. pontjára 

beadott módosító javaslatáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 3 17.65 16.67 

Nem 14 82.35 77.77 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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dr. Csillag Gábor jegyző a harmadik módosító indítvány a határozati javaslat 7. pontjának, 

az Egészséges Kaposvár Program kiegészítő határozati javaslat visszavonása. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5838   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:45  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő határozati javaslat 7. pontjának 

visszavonásáról szóló módosító javaslatáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 5.88 5.56 

Nem 13 76.47 72.21 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5839   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:45  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a 2023. évi költségvetési rendeletmódosítás tervezetről az alábbiak 

szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 12/2023.(V.10.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 

költségvetési rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5840   Száma: 23.04.27/1/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 09:45  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

49/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 

hozta: 

 

1.) A Közgyűlés a magyar önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 68. § (4) 

bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a polgármester hatáskörébe utalt döntésekről 

szóló beszámolót jóváhagyólag tudomásul veszi. 

 

2.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy Rázsits Veronika munkabérét 2023. január 1. napjától 

bruttó 590 e Ft-ban állapítja meg.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 dr. Gróf  Regina irodavezető 

Határidő: 2023. május 3. (közlésre) 

 2023. május 10. (a munkaszerződés módosítására) 

 

3.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy dr. Ábrahám Levente 

részére a külső régészeti forrás terhére 2023. január 1. napjától 2023. november 30. napjáig 

havi bruttó 120 e Ft bérkiegészítést állapít meg.   

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 dr. Gróf  Regina irodavezető 

Határidő: 2023. május 3. (közlésre) 

 2023. május 10. (a munkaszerződés módosítására) 
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4.) A Közgyűlés a Pannónia Kulturális Egyesület részére 2022. évben kulturális értékek 

gyarapítására nyújtott 1.000.000 Ft támogatás felhasználási és elszámolási határidejét 

2023. június 30-ra módosítja.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. május 31. 

 

5.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a 3/2023.(I.27.) önkormányzati határozat 2. pontját az 

alábbiak szerint módosítja:  

 

„A Közgyűlés a Környezetvédelmi Alap 2023. évi 5.000 e Ft bevételét a költségvetés 

céltartalékában szereplő Környezetvédelmi Alapba helyezi a természeti és az épített 

környezet védelmét szolgáló tevékenységek támogatására. Az alap felhasználásának 

módjáról a Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Műszaki Bizottság dönt.  

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 Balogh Beáta igazgató 

Határidő: 2023. december 31.” 

 

Felelős: dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő: azonnal 

 

6) A Közgyűlés úgy határozott, hogy az „Egészséges Kaposvár 2030” program szabadidősport 

feladatainak megvalósítására Együttműködési megállapodást köt a Kaposvári Szabadidő 

Egyesülettel.  

 

Felelős:                              Szita Károly polgármester 

Közreműködik:                  dr. Csillag Gábor jegyző 

                                           Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:                            2023. június 30. (szerződéskötés) 

 

7) A Közgyűlés úgy határozott, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetése céltartalékban 

az Egészséges Kaposvár program elkülönített kerete terhére 2023. évben legfeljebb 30 millió 

Ft támogatást biztosít a Kaposvári Szabadidő Egyesület részére az „Egészséges Kaposvár 

2030” program tárgy évi feladatainak, illetve a szükséges eszköz beszerzések kiadásaira az 

Egyesület által készített részletes programterv és költségvetés alapján.  

 

Felelős:                              Szita Károly polgármester 

Közreműködik:                  dr. Csillag Gábor jegyző 

    Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:                            2023. június 30. (szerződéskötés) 
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Szita Károly polgármester átadta a szót dr. Cseke László könyvvizsgáló részére.  

 

Cseke László könyvvizsgáló elmondta, hogy 32 éve szolgálta Kaposvár város 

Önkormányzatát, először külső szakértőként, 1997-től könyvvizsgálóként. A magyar nyelv egy 

rendkívül szép, változatos és gazdag nyelv, mert abban a szóban, hogy elköszön, majdnem 

minden benne van, amit ki szeretne fejezni. Az egyik az, hogy elbúcsúzik, a másik, hogy 

köszönettel tartozik ennek a 32 évnek a közreműködői számára, vezetőknek, a dolgozóknak és 

a képviselőtestületnek, hogy támogatták munkáját. Abból a környezetből, ahova belépett 1991-

ben hárman tartózkodnak, a Polgármester úr, dr. Szép Tamás tanácsnok úr és ő. Ez jelent 

egyfajta állandóságot is és személye iránti bizalmat, amit még egyszer megköszönt. Ez alatt a 

három évtized alatt a várostól kapott feladatok, megbízások számára egy nagyívű szakmai pálya 

befutását tették lehetővé, ami annyit jelent, hogy csak önkormányzati vonalon minden típusú 

önkormányzatnál volt, a főváros kivételével mindenhol. A város rendkívül sok egyéb megbízást 

adott neki. Elég nagy harcokat vívtak, amikor a város önálló cégeinek megteremtéséről volt 

szó, egészen napjainkig bezárólag. Nehéz három évtizedet összefoglalni. Számára a három 

évtized után az a legfontosabb, hogy a Polgármester úrnak és tanácsadóinak sikerült a várost 

visszahelyezni az ország gazdasági térképére. Ez megnyilvánul a közlekedési infrastruktúrában, 

az ide beáramló beruházások és fejlesztések révén is. Szeretné a képviselőtestület tagjainak 

tudomására hozni azt a fajta következtetést, amit ő a három évtized önkormányzati testületi 

munkájából, és egyéb helyek tapasztalataiból leszűrt. Az első a közvetlen demokrácia 

gyakorlásában az önkormányzatiság és az önkormányzati képviselőtestületeknek a működése. 

Számos olyan politikus kiemelkedését látta az elmúlt időben, akik önkormányzati képviselői 

háttérrel indultak. Bizonyos korlátozásokkal, illetőleg a választójogi törvény módosításával 

sajnos nem lehetséges az, hogy a polgármesterek képviselők legyenek, pedig ők lennének a 

legnagyobb legitimitású választott képviselők. Ez a saját véleménye. Egy helyi politikusnak, de 

bármilyen közéleti személyiségnek véleménye szerint a következő kritériumoknak kell 

megfelelnie, és ezt kell szem előtt tartania, hogy megnyilvánulásait több év után is vállalni 

tudja. Az első legfontosabb a teljesítmény, a második a tudás, a harmadik a tapasztalat, a 

negyedik a tájékozottság, az ötödik a tisztesség. Nem biztos, hogy mindegyik egyenrangú, de 

ő mindegyiket úgy tekinti. Azt kérte a testülettől a közéleti munkájukat tekintve, hogy fogadják 

el a tapasztalatot tőle. Ezt nem itt mondta el először. Még egyszer megköszönte az iránta 

megnyilvánult bizalmat, a sok feladatot, amit végrehajthattak közösen. Mindenkinek sok sikert, 

erőt, egészséget kívánt a feladataik ellátásában.  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy talán ez a második alkalom, hogy szót kért a 

testületi ülésen. Hálával és köszönettel tartozik a közösség nevében azért a munkáért, amit 

végzett. Nem csupán, amit a Polgármesteri Hivatal mellett tett, hanem az egyéb megbízásokat 

is. Megköszönte könyvvizsgáló úr munkáját valamennyiük nevében.  

 

 

-----3 Előterjesztés az orosz-ukrán háború egyéves évfordulójáról szóló 5/2023. (III. 31.) 

OGY határozathoz való csatlakozásról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy Nadrai képviselő úr csatlakozó előterjesztést 

nyújtott be, és tett egy olyan javaslatot, hogy vegyék le a napirendről. Ez onnét indult, hogy az 

orosz-ukrán háború kitörésétől egyik pillanatról a másikra megváltozott az élet. Bizonytalanság 
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lett úrra, hogy mi lesz a vége, hogyan tovább. Ez a háború a szomszédban zajlik. Jöttek a 

háborús hírek és azt követően a háborúnak az életet megváltoztató hatások miatt a kiadásokon 

is megérezte mindenki. Jöttek a szankciók. A háború előtt is volt energiaár emelkedés, de a 

háború indulásakor megugrott. Átlagban 8-10-szeres emelkedés volt. A települések vezetői 

akkor döntöttek úgy, hogy felhívják a figyelmét az Európai Bizottságnak, hogy ez így nem jó, 

mivel teljesen mást érzékel mindenki, mint amit olvasnak, látnak a sajtóban. Ezek a szankciók 

nem vetettek véget a háborúnak, ahogy ígérték. A települések több, mint 80 százaléka írta alá 

az Európai Bizottság elnökének írt levelet. Ennek tartalma az volt, hogy vessenek véget a 

szankcióknak, mert nem hozott eredményt, mindenkinek károkat okoz. Erre az volt a válasz, 

hogy a szankciók jók, középtávon ki fogják fejteni a hatásukat. A másik kérdés az volt, hogy 

szankciók következtében nagyon nagy mértékben megnövekedtek az árak, ebben is kérik a 

segítséget. A harmadik az volt, hogy adja meg számukra a lehetőséget, hogy az uniós 

forrásokhoz hozzájussanak. Fél oldalas válaszában azt taglalta, hogy jó, de nem, mert nem 

tartjuk be az Európai Karta bizonyos feltételeit. A küzdelem még tovább folyik. Azzal fejezték 

be a levelet, hogy kérték a békét, mert az jelenti a biztonságot a magyar polgároknak. A levélben 

leírták, hogy maximálisan elítélik a háborút. A választ látva még nagyobb önkormányzati 

összefogásra van szükség. Azt kezdeményezte, hogy erősítsék Magyarország béke melletti 

állásfoglalását, tegyenek hitet minél többen a béke mellett. Nem csak a magyar országgyűlés 

ügye, hanem sokkal inkább a településen élőknek ügye, hogy mondjanak nemet a háborúra és 

szorgalmazzák a mielőbbi békét. Kaposvár érdeke is ez. A kaposváriak legfontosabb óhaja a 

biztonság, ezt csak a béke hozhatja el, semmi más. Azért terjesztette a testület elé, hogy 

csatlakozzanak a békepárti határozathoz.  

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

Felder Frigyes képviselő érdeklődött, hogy ez az előterjesztés egyben azt is jelenti, hogy 

elítélik Orbán Viktort abban, hogy mind a kilenc szankciót megszavazta Magyarország 

nevében? Ön szerint szükséges-e, hogy a Miniszterelnök úr bejegyzéseiben is hitet tesz 

emellett, hogy a békéhez erős hadsereg kell, fegyverek kellenek és hadiipari beruházások. 

Egyétért-e Ön ezzel?  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ki kérte vagy utasította arra, hogy ezt az előterjesztést 

ide behozza? A Megyei Jogú Városok Szövetsége tárgyalja-e ezt a határozati javaslatot? Mi a 

Megyei Jogú Városok vezetőinek álláspontja ebben a kérdésben? Van-e erre már valamilyen 

információja? A korábbi kérdésnél jelezte, hogy a válaszlevelet nem látták. Szeretnék látni. 

Mikor és melyik országgyűlési határozathoz csatlakozott eddig a Közgyűlés? Korábbi 

ciklusokban volt-e erre példa? Gút vagy Kárpátalja megsegítéséhez lehet csatlakozni, ehhez 

véleménye szerint nem.  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy nem Orbán Viktorról szól az 

előterjesztés. Arról kell dönteni, hogy itt van egy országgyűlési határozat, amit elfogadtak. Arra 

kell választ adni, hogy a béke pártján vannak, vagy a háború pártján. Ne csinálják azt, amit a 

legutóbb tettek, amikor a levelet hozta be, ahol szintén békét kértek és hogy adjon támogatást 

az energiaköltségekre. Itt ültek és nem szavaztak. Szavazzanak igennel vagy nemmel. Álljanak 

ki, mondjanak igent, vagy nemet. Az a kérdés, hogy békében akarnak-e élni, nyugalom legyen, 

fejlődni tudjon e Kaposvár. Háborús körülmények között ez nem fog menni. A békét szeretnék 

minden eszközzel megvalósítani, vagy nem, mert más a politikai elképzelésük? Ez is egy 

válasz. Ő ebben hisz, ezt szorgalmazza, azt szeretné, ha véget érne a háború, nem halnának meg 
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értelmetlenül, esztelenül emberek. Mondjanak róla véleményt, szavazzanak és majd meglátják 

mi lesz a többségi vélemény. A Megyei Jogú Város Szövetsége ezt nem tárgyalta, ez települési 

állásfoglalás. Nem csak a Magyar Kormány van a béke pártján, hanem a települések is a béke 

pártján vannak. Kérte, hogy kerüljön a facebookra az elküldött levél is és a válaszlevél is, hogy 

mindenki olvashassa.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő egy tizenöt pontból álló béke javaslatot fogalmazott meg, 

ami konkrétabb, mint amihez csatlakozna Kaposvár. A kaposvári világhoz igazította. Ez azért 

is fontos, mert a városnak van egy országgyűlési képviselője, aki ebben a kérdésben szavazott. 

Konkrét javaslatokat tett, amelyek tényeket rögzítenek. A magyar közvéleményben a béke, a 

békeharc, a békediktátum nagyon sok fogalomként érvényesül. Háborúban a trianoni 

békediktátum Magyarország területének kétharmadának elcsatolásához vezetett. Addig nem 

lehet békéről beszélni, amíg az oroszok nem vonulnak vissza határaikon belülre. Ki kell állni a 

szövetségi rendszer mellett. Az amerikaiak amikor itt voltak, a délszláv háborúban vettek részt. 

Magyarországnak három napig kell tartania magát, utána a NATO segít.  

 

Bereczki Dávid tanácsnok véleménye szerint több időt töltöttek el ennél a napirendnél, mint 

amit kellett volna.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elmondta, hogy akik tagjai a Turisztikai Bizottságnak és 

jelen voltak a legutóbbi ülésen azok tudják, ha jelen lettek volna a fiatalok a karzaton azok is 

láthatták volna, ahogy a bizottság elnöke argentin meccset néz és elnézést kér, hogy nem tudja 

lekapcsolni a mobiltelefont, miközben az ülést vezeti. Majd minden bizottsági ülésen elnézést 

kell kérnie, hogy nem tudja azt levezetni. 

 

dr. Szép Tamás tanácsnok sokáig gondolkodott, hogy hozzászóljon e Nadrai képviselő úr 

módosító indítványához. Ebben az előterjesztésben hetet-havat összehord. Kártérítés fizetésére 

kötelezze Magyarország Oroszországot, ha Putyin Kaposvárra érkezik, tartóztassák le. 

Állambiztonsági Szolgálat Levéltárához való fordulás. De az tetszik neki legjobban, hogy a 

birodalmi gondolkodású polgármesterek arcképét, amik a falakon vannak, megszégyenítésből 

fordítsák a fal felé. Minden nagyhatalomnak van birodalmi gondolkodása. Nem szereti a 

rombolást, hozzászólásaiban inkább építkezik, a pozitív gondolkodást támogatja. Képviselő 

úrnak sikerült a rombolás.  

 

Szita Károly polgármester nagyobb megfontoltságot kért tanácsnok úrtól, az értékekkel 

foglalkozzon. A többi képviselőtől is azt kérte, hogy ne húzzák fel magukat. A lényege, hogy 

békét akarnak, vagy aggódni szeretnének?  

 

Borhi Zsombor alpolgármester felhívta mindenki figyelmét, hogy mi szerepel az eredeti 

határozati javaslatban. Ez egyszerű és világos mondat: „csatlakozunk az országgyűlési 

határozathoz, az abban foglaltakkal egyetértünk, határozott nemet mondunk a háborúra és 

szorgalmazzuk a mielőbbi békekötést.” Ez az egy a mi érdekünk. Lehet beszélgetni, vitákat 

folytatni mindenről, de szerinte nem érdemes vitatkozni, hogy mi az érdek. Az, hogy 

elcsituljanak a fegyverek, és béke legyen.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő értékrend kifejezéséről van szó. Egy szóval válaszolt 

Szép Tamásnak, hogy a Kúria elnöke a vészkorszakban a Kúriát vezető nevét hajlandó kiírni, a 
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képét nem teszik ki, odaírták, hogy a vészkorszakban volt a Kúria elnöke. Erre van precedens 

Magyarországon. Szégyen, hogy a polgármesteri tanácskozóban kint van kommunista 

polgármester képe.   

 

Felder Frigyes képviselő az előterjesztés kapcsán feltett kérdésekre, hogy elítélik-e Orbán 

Viktort, hogy megszavazta a magyar embereket és a háborút támogató energiaárakért felelős 

brüsszeli szankciókat. Ez egy egyszerű kérdése volt. Ezt az egyszerű kérdést meg kell 

válaszolni. A másik az volt, hogy a békéhez kellenek-e fegyverek? Magyarország azért fejleszti 

a hadseregét, mert háborút akar, vagy azért fejleszti, mert békét akar? Mi itt Kaposváron azért 

támogatjuk a hadiipari beruházásokat, mert háborút akarunk, vagy békét? Szeretné, ha 

válaszolna rá, amint válaszol, ő is tud válaszolni az előterjesztésre. Ha nem válaszol, akkor 

engedje meg, hogy ő is eldönthesse, hogy mit válaszol az előterjesztésre. Értékrendbeli kérdés, 

hogy a szövetségi rendszert aláássák, vagy azt támogatják és azt erősítik. Azt hallja mindenhol, 

hogy az Európai Uniót kárhoztatják, holott nem ő kezdte a háborút. A másik szövetségi 

rendszerbe a NATO-ba való felvételét gátolja Magyarország egy másik országnak. Mi ez, ha 

nem egy háborúpárti javaslat, mi ez, ha nem a szövetségi rendszer aláásása, árulás? 

 

Borhi Zsombor alpolgármester Ügyrendi azt kérte, hogy adják meg a lehetőséget a 

képviselőknek, mert ez egy értékkérdés valóban, hogy megmondhassák ki van a béke mellett, 

ki van a háború mellett és szavazzanak.  

 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5841   Száma: 23.04.27/2/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

 

Tárgya: a testület Borhi Zsombor alpolgármester ügyrendi javaslatáról az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 92.86 72.21 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 1 7.14 5.56 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5842   Száma: 23.04.27/2/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:23  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József módosító előterjesztéséről az alábbiak szerint 

szavazott a testület:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.14 5.56 

Nem 13 92.86 72.21 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Szavazás eredménye 

 

#: 5843   Száma: 23.04.27/2/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:24  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület az eredeti előterjesztés határozati javaslatáról az alábbiak szerint 

szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 100.00 72.22 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 13 100.00 72.22 

Nem szavazott 4   22.22 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

50/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy csatlakozik az orosz-ukrán háború 

egyéves évfordulójáról szóló 5/2023.(III.31) OGY határozathoz, az abban foglaltakkal egyetért, 

határozott nemet mond a háborúra, és szorgalmazza a mielőbbi békekötést. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő:   azonnal 
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Szita Károly polgármester azt szeretné kérni a kollégájától, mert ő nem kér név szerinti 

szavazást, mert nem látja értelmét, mert úgyis név szerint van rögzítve minden, adják ki a 

szavazási névsort, és hogy jelen volt mindenki a teremben Mihalecz András kivételével. Ez a 

gyávaság netovábbja. Szünet következik.  

 

 

Szünet után a testület változatlan létszámmal folytatta munkáját.  

 

 

 

-----4 Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy a Közgyűlésnek minden 

évben felül kell vizsgálni a szociális ellátásokról és a gyermekvédelmi ellátásokról szóló 

ellátások intézményi térítési díját és ennek alapját képező személyi térítési díját. Minimális 

emelésre tesz javaslatot azzal, hogy akinek nincs jövedelme, annak továbbra sem kell fizetni, 

akinek van jövedelme, de alacsony, díjmérséklést kérhet.  

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése volt, hogy mennyivel emelkedik a térítési díj 

havonta, hogyha minden alkalmat igénybe vesz valaki minden hónapban. A Népjóléti Bizottság 

ülésén azt mondta Tanácsnok úr, hogy havi pár ezer forint. Ha van konkrétabb válasz, akkor 

várja.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy ilyet soha nem számolnak, egységet számolnak, mert 

olyan szolgáltatásról van szó, amit nem minden nap vesznek igénybe. Ha gondolja Képviselő 

úr, akkor szorozza meg a napok számával, és megkapja az eredményt.  

 

-----Hozzászólások----- 

 

 

Torma János tanácsnok Jegyző úr által elmondottakat támasztja alá, tényleg minimális 

emelésről van szó. Tíz forintos nagyságrendű emelés naponta, ezen belül a jövedelem 

függvényében is vannak különböző kedvezmények. Úgy gondolja, hogy a kaposvári térítési 

díjak megfizethetőek, támogathatóak.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5844   Száma: 23.04.27/3/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:45  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

Tárgya: a testület a rendeletmódosításról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 75.00 66.65 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 13/2023.(IV.28.) 

önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 

ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

-----5 Előterjesztés Kaposvár Településrendezési eszközeit érintő döntésekről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5845   Száma: 23.04.27/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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51/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta Kaposvár Településrendezési 

eszközeit érintő döntésekről szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 377/2005. (XII. 14.) számú határozattal 

jóváhagyott és többször módosított településszerkezeti tervét: 

 

a)  az „M25/2022-OTÉK” jelű módosítás kapcsán 

aa)  a Pécsi utca – vasúti vágány – Béla király utcai felüljáró – Kapos folyó által határolt 

tömb vonatkozásában a határozat 1. melléklete szerinti -;  

ab)  a Bartók Béla utca –vasúti vágány – Cseri út – Kapos folyó által határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 2. melléklete szerinti tartalommal módosítja. 

 

b) az „M27/2022-OTÉK” jelű módosítás kapcsán 

ba) a Lonkai út, Csalogány utca – Munkácsy M. utca közötti szakasz vonatkozásában a 

határozat 3. melléklete szerinti-,  

bb) a Kaposfüredi út – Füredi út – belterületi határvonal által határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 4. melléklete szerinti-, 

bc) a Borovitz utca által határolt tömb vonatkozásában a határozat 3. melléklete szerinti-

, 

bd) a Kontrássy  u. – Berzsenyi utca – József A. utca  – Rippl-R. utca határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 6. melléklete szerinti; 

be) a Pécsi utca – Sikálós út – Erdő utca – Monostor utca által határolt tömb 

vonatkozásában a határozat 5. melléklete szerinti tartalommal módosítja 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester  

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:      azonnal 

 

2.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli a településszerkezeti terv egységes 

szerkezetben történő feldolgozását. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:    azonnal 

 

3.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az „M25/2022-OTÉK” jelű módosítás kapcsán az 

Állami Főépítész  SO/08/00144-20/2023. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal  

 

4.   Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az „M27/2022-OTÉK” jelű módosítás kapcsán 

az Állami Főépítész  SO/08/00215-3/2023. számú záró szakmai véleményét elfogadja. 

 

Felelős:    Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 
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5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 

 

I. elrendeli a Településrendezési terv módosítását  

a) a Kaposvár 5755/8 hrsz alatti ingatlan területfelhasználása valamint a tömbre 

vonatkozó egységes szabályozási környezet megteremtése érdekében. Az 

eljárásba eseti partnerként a tulajdonost vonja be; 

b) A Kaposvár, Cseri út – Kapos folyó által határolt tömbbelsőben napelempark 

létesítése céljából a szabályozást felülvizsgálja és módosítja. Az eljárásba eseti 

partnerként a Kaposvári Tömegközlekedési Zrt.-t vonja be. A beruházás 

megvalósítása miatt a tervezési területet kiemelt fejlesztési területté nyilvánítja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:  2023. december 31. 

 

II. megállapítja, hogy a módosítási szándékok a hatályos fejlesztési tervben 

meghatározottakkal összhangban vannak ezért a fejlesztési tervet változatlan 

tartalommal alkalmazza. 

 

Felelős:     Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:     azonnal 

  

III. jóváhagyja a településrendezési eszközök eseti módosítása alapjául szolgáló 

megalapozó vizsgálat és alátámasztó javaslat tartalmi elemeit meghatározó, az 

előterjesztés 3. melléklete szerinti önkormányzati főépítészi feljegyzést a módosítási 

szándékok vonatkozásában. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

Határidő:   azonnal 

 

IV. az I/a) tervezési pont vonatkozásában igazolja, hogy azok beépítésre szánt terület 

növelésével jár.  A település már beépítésre kijelölt területén belül - a helyhez kötött 

átsorolás miatt - nincsen megfelelő, a módosítási célokban megfogalmazott használati 

célra szolgáló terület, ezért az átsorolási igényt a tervezettek szerint elfogadja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:Halászné Jakab Eszter városi főépítész 

                        Határidő:          azonnal 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5846   Száma: 23.04.27/4/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:46  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 14/2023.(IV.28.) 

önkormányzati rendeletét Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének 

megállapításáról szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----6 Előterjesztés közterületi térfigyelő rendszer működtetéséről szóló 13/2021. (V. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy a kamerahelyeket pontosították.  

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő mennyi a kamerák üzemeltetésének éves költsége? Hány 

kamera képes használható felvételt készíteni, amióta minden második lámpa le lett kapcsolva? 

A desedai kamerákat mikor kötik a rendszerhez vagy mikor korszerűsítik? A Petőfi téren 

milyen hatékonyságú kamerák vannak, mikor lesz ott rend?  

 

Szita Károly polgármester válaszként elmondta, hogy a kérdésekre a válaszok bent vannak a 

költségvetésben.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5847   Száma: 23.04.27/5/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:47  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 15/2023.(V.8.) 

önkormányzati rendeletét közterületi térfigyelő rendszer működtetéséről szóló 13/2021. 

(V. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként 

csatolva. 

 

 

-----7 Előterjesztés a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy méltányosságot biztosítanak azoknak a parkolóknak, 

akik véletlenül hibáznak a parkolás elindítása során.  

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő egy korábbi interpellációnál jelezte ezt a problémát. 

Köszönte a rendelet-módosítást. Nyolcadszor is megragadta az alkalmat, hogy a képviselők 

ingyen ne parkoljanak. Bárkinek adhatnak ingyenes parkolást, de maguknak nem.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5848   Száma: 23.04.27/6/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:48  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elutasítva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványáról a testület az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 1 7.14 5.56 

Nem 13 92.86 72.21 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

Szavazás eredménye 

 

#: 5849   Száma: 23.04.27/6/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:49  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 16/2023.(V.8.) 

önkormányzati rendeletét a fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló 58/2010. (XI. 17.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----8 Előterjesztés a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 

önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
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-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 2022-ben mennyi bevétel származott a temetőknél az 

autóval való behajtásból? A 30,-Ft-os emelésnek van-e értelme, mi ennek a költségvetési 

hozadéka?  

 

Szita Károly polgármester a rend, semmi más.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő bizottsági ülésen azt a választ kapta. Azt kérte a 

temetkezés vezetője, hogy azért legyen emelés, hogy visszatartó erő legyen. Javasolta, hogy 

novemberben egy hatékonyabb visszatartó erőt dolgozzanak ki.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5850   Száma: 23.04.27/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:50  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

52/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a temetőkről és a temetkezésről szóló 

20/2000. (VI. 20.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló előterjesztést és úgy határozott, 

hogy a 2021. évben felállított urnafalak először történő értékesítése esetén a hozzá tartozó záró 

márványlapok és az azokat rögzítő csavarok eladási árát 2023. május 15-től nettó 10.700,- Ft + 

ÁFA összegben állapítja meg. Az értékesítésből befolyt bevételt az üzemeltető köteles a 

temetők üzemeltetésére fordítani, és azzal évente az önkormányzat felé elszámolni. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. május 10. (határozat közlése) 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5851   Száma: 23.04.27/7/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 18.75 16.67 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 17/2023.(V.8.) 

önkormányzati rendeletét a temetőkről és a temetkezésről szóló 20/2000. (VI. 20.) 

önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

 

-----9 Előterjesztés utca elnevezéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy ezekben az utcákban lakóktól kértek-e 

véleményt?  

 

Szita Károly polgármester a megválasztott képviselők foglaltak állást.  

 

 

----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5852   Száma: 23.04.27/8/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a területi képviselő által támogatott határozati javaslatról az alábbiak 

szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 14 100.00 77.77 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 14 100.00 77.77 

Nem szavazott 3   16.67 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

53/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár 17833 hrsz 

alatti út a Szilfa utca elnevezést kapja. 

 

Felelős:                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik:            Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2023. május 31. 

 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár 18828.  hrsz 

alatti út a Cickafark utca elnevezést kapja.  

       

       Felelős :                        dr. Csillag Gábor jegyző 

      Közreműködik  :           Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

Határidő:                      2023. május 31. 

 

 

-----10 Előterjesztés a Kaposvári Tankerületi Központ által fenntartott intézmények 

átszervezésének véleményezéséről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 

 

#: 5853   Száma: 23.04.27/9/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:52  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

54/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 
 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Tankerületi Központ által 

fenntartott intézmények átszervezésének véleményezéséről szóló előterjesztést és az alábbi 

határozatokat hozta: 

 

1. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00090-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás (ének-zene) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 
 

2. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00091-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Berzsenyi Dániel Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás 

(testnevelés) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 
 

3. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00092-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Gárdonyi Géza Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás (testnevelés) 

felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 
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4. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00093-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Kisfaludy Utcai Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás (angol nyelv, 

német nyelv) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

5. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00094-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Toponári Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás (angol nyelv, német 

nyelv) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

6. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00095-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Zrínyi Ilona Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Tagiskolája szakmai alapdokumentumába 

emelt szintű oktatás (angol nyelv, német nyelv) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

7. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00096-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Honvéd Utcai Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás (angol nyelv, 

német nyelv) felvételét. 
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

8. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00097-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Kaposvári Kodály Zoltán Központi Általános Iskola 

Kinizsi Lakótelepi Tagiskolája szakmai alapdokumentumába emelt szintű oktatás 

(számítástechnika) törlését.  
 

Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

9. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00087-

5/2023 iktatószámú felterjesztését az Együd Árpád Alapfokú Művészeti Iskola szakmai 

alapdokumentumába új alapfokú művészetoktatási telephely (Szentbalázsi Körzeti 

Általános Iskola) felvételét.  
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Felelős:  Szita Károly    polgármester 

Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

10. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00088-

5/2023 iktatószámú felterjesztését az Együd Árpád Alapfokú Művészeti Iskola szakmai 

alapdokumentumába telephelyhez táncművészeti ág, valamint tanszak felvételét.   
 
 

   Felelős:  Szita Károly    polgármester 

   Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

   Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

11. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00043-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Bárczi Gusztáv Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola, 

Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást Végző Iskola, Kollégium, Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény szakmai alapdokumentumába az óvodai 

intézményegységbe felvehető maximális létszám 25-ről 32 főre növelését.  
 

   Felelős:  Szita Károly    polgármester 

   Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

   Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

12. A Közgyűlés támogatja a Kaposvári Tankerületi Központ TK/139/KOZNEVO/00044-

5/2023 iktatószámú felterjesztését a Bárczi Gusztáv Óvoda, Általános Iskola, Szakiskola, 

Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelés-Oktatást Végző Iskola, Kollégium, Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény szakmai alapdokumentumába a fejlesztő 

nevelés-oktatás intézményegységbe felvehető maximális létszám 20-ról 25 főre növelését.  
 

   Felelős:  Szita Károly    polgármester 

   Közreműködik: dr. Gróf Regina  irodavezető 

   Határidő:               2023. április 27. (közlésre) 

 

 

 

-----11 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 2/2023-as határozattal kapcsolatban kérdezte, hogy 

érkezett-e észrevétel azzal kapcsolatban, hogy a január 26-i ülés helyett 27-én lett megtartva a 

közgyűlés.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző elmondta, hogy nem érkezett észrevétel. 
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-----Hozzászólások----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő gratulált a hivatal dolgozóinak, hogy minden határozat 

végre van hajtva. Ez talán az első ilyen lejárt határidejű előterjesztés.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5854   Száma: 23.04.27/10/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:53  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

55/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 

határozatokról szóló előterjesztést és azt elfogadta. 

 

 

 

-----12 Előterjesztés a Tour de Hongrie kerékpáros körverseny befogadásáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő lehet-e tudni, hogy hány ember nézte tavaly a 

műsorokat? A hatmillió forint megtérülése miben fejeződik ki? Ő sem tartja szükségesnek, 

hogy egy hatmillió forintos összegről szóló előterjesztés bekerüljön a közgyűlésre. A Jogi 

Bizottság ülésére még nem volt az előterjesztés mögött a szerződés.  

 

Szita Károly polgármester 800 millióan a Girot, 22.626.000-en a Tour de Hongrie-t kísérték 

figyelemmel. Hatmillió forintba kerül, hárommillió forint támogatást ad a Kométa.  
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5855   Száma: 23.04.27/11/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 15 100.00 83.33 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

56/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul a Tour de Hongrie kerékpáros körverseny 

Kaposvár területén történő 2023. évi megrendezéséhez, és megbízza Szita Károly 

polgármestert, a támogatási szerződés aláírásával. 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 

Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

-----13 Előterjesztés víziközmű rendszerek bérleti-üzemeltetési szerződéseinek 

módosításáról ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

-----Kérdések----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az értékelt közmű nettó megállapítási értéke 

11.105.444.564,-Ft, a közművagyon értékelési szakvéleményben ez szerepel, az üzemeltetésre 

átadott nettó szennyvízvagyon értéke viszont 10.335.020.980,-Ft. Mi az eltérés tartalma?  

 

Balogh Beáta igazgató válaszában elmondta, hogy a szakvéleményben voltak olyan pontok, 

ahol duplán értékeltek bizonyos vagyonelemeket, ezeket kellett helyesbíteni.  
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-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5856   Száma: 23.04.27/12/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 10:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

57/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a KAVÍZ Kft. -vel kötendő bérleti-

üzemeltetési szerződésekről szóló előterjesztését és úgy határozott, hogy az előterjesztés 

mellékletként csatolt a „28. Kaposvár szennyvíz”, illetve a „40. Simonfa – Zselickislak – 

Zselicszentpál - Töröcske szennyvíz” víziközmű-rendszerek tekintetében a KAVÍZ Kft.-vel 

fennálló bérleti - üzemeltetési szerződések módosítását jóváhagyja. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2023. május 1. 

 

-----14 Előterjesztés önkormányzati tulajdonú ingatlanok hasznosításáról, 

értékesítéséről, valamint térítésmentes önkormányzati tulajdonba adásra vonatkozó 

kérelemről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte, hogy az egymástól teljesen eltérő ingatlannal 

kapcsolatos ügyek miért egy ilyen saláta előterjesztésben kerül eléjük? Kíváncsi a véleményére 

azzal kapcsolatban, hogy „a megye gazdasága a környező megyékhez képest elmaradott, a 

gazdaság szerkezetében a kilencvenes évek során bekövetkezett átalakulás a mezőgazdaságot 

és az ipart is visszavetette, jól mutatja, hogy foglalkoztatásban betöltött súlyának csökkenését 

is. Az ipar súlyának csökkenésével a térségben a munkanélküliségi ráta is növekedett a 

városban, illetve a város vonzerejében több vállalkozás, illetve vállalt ment tönkre. Mi a 
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véleménye erről, az elbocsátások nagyságrendjéről, a telepek egy része felszámolásra került, 

több kisebb területre lett megosztva.” Ez szerepel a szakvéleményben.  

 

Szita Károly polgármester azért kerültek egy előterjesztésbe, hogy ne kelljen 36-ot elolvasnia. 

Az, hogy az értékbecslő mit írt, mindenki maradjon a saját kaptafájánál. 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a kiegészítő előterjesztéssel kapcsolatban, amely a Dózsa 

Edzőcsarnokkal kapcsolatos és az ingatlan átvétele a rendőrkapitányságtól. A Dózsa 

Edzőcsarnok lebontásra kerülne, a helyére parkoló, illetve közterületrendezés lenne. Milyen 

egyeztetések történtek akár a sportolókkal, akár az ott élőkkel? Megnézte az edzőcsarnokot is. 

Még ott vannak a felszerelések, öltözők. A sportolók értesültek-e róla, hova mennek edzeni?  

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy ez a csarnok fél éve be van zárva és a rendőrök 

zárták be, mert csöpög a víz a tetőről például. Nem is lesz pénz, hogy megcsinálják. Az ott élők 

vesznek egy nagy levegőt, amikor rendet tesznek azon a területen. Megnyugszanak, hogy jóval 

nyugodtabb körülmények között élhetnek. A Magyar Államtól elkérik, lebontják, rendet 

tesznek.  

Szavazás eredménye 

 

#: 5857   Száma: 23.04.27/13/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:01  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

58/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy 2023. május 1. napjától a 

Kaposvár, dr. Kovács-Sebestény Gy. u. 9. szám alatti Takáts Gyula Emlékház 

működtetésével a Takáts Gyula Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtárat bízza meg, 

egyidejűleg köszönetét fejezi ki a Berzsenyi Dániel Irodalmi és Művészeti Társaságnak az 

Emlékház működtetése során 2011. április 1. napjától végzett munkájáért. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. május 31. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy a nemzeti vagyonról 

szóló 2011. évi CXCVI. törvény 11. § (17) bekezdése, valamint az áldozatsegítés rendszerének 

fejlesztéséről szóló 1645/2019. (XI.19.) Korm. határozat alapján a Közbeszerzési és Ellátási 

Főigazgatóság részére bérbe adja a Kaposvár, Fő utca 7. szám alatti 106,23 m2 alapterületű 

ingatlant 2023. május 15. napjától határozott 5 éves időtartamra, havi 212.460,-Ft+Áfa bérleti 

díjon az alábbi feltételekkel: 

 

a) a bérlő az ingatlant Áldozatsegítő Központ kialakítása céljára használhatja, 

b) az ingatlan megtekintett állapotban kerül bérlő részére átadásra, bérlő csak az 

Önkormányzat előzetes írásbeli hozzájárulása esetén, a vagyonrendelet előírásainak 

betartásával végezhet átalakítást az ingatlanon, 

c) a helyiségcsoport használata során keletkezett rezsiköltségek, a működtetéssel 

kapcsolatos költségek a bérlőt terhelik, 

d) az Önkormányzat 6 hónapos határidővel egyoldalúan jogosult felmondani a szerződést 

az ingatlan más célú hasznosítása esetén, 

e) a bérleti díj a bérleti jogviszony időtartama alatt a KSH által közzétett előző évi átlagos 

infláció mértékével emelésre kerül minden év január 1-jei hatállyal. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:   2023. május 15. (bérlő értesítése) 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a kaposvári 3531 hrsz-ú 

ingatlan megközelítőleg 370 m2 nagyságú részterületét a vagyonrendeletben foglalt szabályok 

szerint nyilvános pályázati eljárás keretében, az alábbi feltételekkel értékesítse: 

 

- minimum vételár, mint induló licitár 12.000,-Ft/m2, amit 27 % mértékű Áfa fizetési 

kötelezettség terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlanrészt az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 

- az ingatlanrész Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének 

megállapításáról szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint 

építhető be; 

- a telekalakítási eljárás költsége és az értékbecslés díja a vevőt terheli; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége; 

- az ingatlan infrastrukturális ellátása (elektromos energia, vízellátás, csapadékvíz 

elvezetés, csatornázás, gázellátás) a vevő feladata és költsége, mely a közterületen 

meglévő közművezetékekre történő rákötéssel megoldható. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. május 31. (hirdetmény megjelentetése) 

 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a kaposvári 015/3 hrsz-ú 

ingatlan megközelítőleg 805 m2 nagyságú részterületét, valamint a 347 m2 nagyságú kaposvári 

015/6 hrsz-ú ingatlant a vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános pályázati eljárás 

keretében, az alábbi feltételekkel értékesítse: 
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- az ingatlanrész és az ingatlan kizárólag együttesen értékesíthető, 

- minimum vételár, mint induló licitár 600,-Ft/m2, amit 27 % mértékű Áfa fizetési 

kötelezettség terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlant, illetve az ingatlanrészt az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 

- az ingatlan és az ingatlanrész Kaposvár Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének 

megállapításáról szóló 70/2005.(XII.15.) önkormányzati rendeletben foglaltak szerint 

építhető be; 

- a telekalakítási eljárás költsége és az értékbecslés díja a vevőt terheli; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. május 31. (hirdetmény megjelentetése) 

 

5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Déli ASzC Kinizsi Pál 

Élelmiszeripari Technikum és Szakképző Iskola kérelmét jóváhagyja, és hozzájárul a 

Kaposvár, Baross G. u. 19. szám alatti ingatlan tárgyában létrejött vagyonkezelési szerződés 

módosításához akként, hogy az épületben található konyha és kiszolgáló helyiségeket a Déli 

Agrárszakképzési Centrum vagyonkezelésébe adja az alábbi feltételekkel:   

- a Vagyonkezelő köteles minden év január 15 napjáig évi 100.000,-Ft+Áfa díjat 

megfizetni azzal, hogy a 2023. évi arányos bérleti díj a vagyonkezelési szerződés 

megkötését követő 30 napon belül esedékes, 

- amennyiben a közétkezést igénybe vevők száma 9 fő fölé emelkedik, akkor köteles a 

Vagyonkezelő 15 napon belül Önkormányzatunk birtokába visszaadni a konyhát és a 

kiszolgáló helyiségeket, valamint biztosítani az étterem igénybevételének lehetőségét. 

Ugyanakkor a Vagyonkezelő saját költségén kialakított másik, kisebb helyiségcsoport 

is elfogadható melegítő konyha, étterem és kiszolgáló helyiségek céljára, amennyiben 

az a szakmai feltételeket maradéktalanul kielégíti. 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a vagyonkezelési 

szerződést módosító megállapodás megkötésére. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:            2023. augusztus 31.  

 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti vagyonról szóló 

2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi 

CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-

nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő, Kaposvár zártkert 21314 

hrsz-ú, „kivett major” megnevezésű ingatlan, valamint a Kaposvár külterület 02224/3 hrsz-ú, 

„szántó” művelési ágú ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba 

adását. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 
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7. A Kaposvár zártkert 21314 hrsz-ú, „kivett major” megnevezésű ingatlant, valamint a 

Kaposvár külterület 02224/3 hrsz-ú, „szántó” művelési ágú ingatlant az Önkormányzat a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. 

pontjában meghatározott „településüzemeltetés” helyi közfeladat biztosítása érdekében, 

„közfoglalkoztatási programmal összefüggő, településüzemeltetési feladatok végzése” céljára 

történő hasznosításra kívánja tulajdonba venni. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a Kaposvár zártkert 21314 hrsz-ú, 

„kivett major” megnevezésű ingatlan, valamint a Kaposvár külterület 02224/3 hrsz-ú, „szántó” 

művelési ágú ingatlan tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek megtérítését.  

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

9. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Kaposvár 

zártkert 21314 hrsz-ú, „kivett major” megnevezésű ingatlan, valamint a Kaposvár külterület 

02224/3 hrsz-ú, „szántó” művelési ágú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával 

kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi nyilatkozatot 

megtegye, az ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

10. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy a Kaposvár zártkert 

21314 hrsz-ú, „kivett major” megnevezésű ingatlan, valamint a Kaposvár külterület 02224/3 

hrsz-ú, „szántó” művelési ágú ingatlan közfoglalkoztatási programmal összefüggő, 

településüzemeltetési feladatokra történő térítésmentes önkormányzati tulajdonba adásra 

vonatkozó kérelem elbírálásáig kezdeményezi a 2014. szeptember 9. napján létrejött 

vagyonkezelési szerződés 10 évvel történő meghosszabbítását a kaposvári 21314 és 02224/3 

hrsz-ú ingatlanok vonatkozásában. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. július 31. 

 

11. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata rendezi a Kaposvár, Fő u. 64. (Zichy Mihály Iparművészeti Iskola által 

használt területrész) szám alatti ingatlan – rendezetlen jogi sorsú - telekvégének (telekalakítás, 

alapító okirat módosítás) ingatlan-nyilvántartási helyzetét és felhatalmazza a Polgármestert a 

szükséges eljárások lefolytatására. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 
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12. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Fő u. 48. szám 

alatti, 590/A/8 hrsz-ú, 66 m2 alapterületű, lakás megnevezésű üres önkormányzati ingatlant a 

bérlakás állományból kivonja és a vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános 

pályázati eljárás keretében, az alábbi feltételekkel értékesíti: 

- minimum vételár, mint induló licitár 12.100.000,-Ft, melyet Áfa fizetési kötelezettség 

nem terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlant az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 

- az értékbecslés díja a vevőt terheli; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sovány Tamás Tiborné Varga Anita irodavezető 

Határidő: 2023. december 31. 

 

13. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Fő u. 83. szám 

alatti, 630/A/3 hrsz-ú, 53,62 m2 alapterületű, lakás megnevezésű önkormányzati ingatlant – a 

bérlő elhelyezését, az ingatlan megüresedését követően - a bérlakás állományból kivonja és a 

vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános pályázati eljárás keretében értékesíti.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sovány Tamás Tiborné Varga Anita irodavezető 

Határidő: 2023. december 31. 

 

14. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Fő u. 57. szám 

alatti, 641/D/1 hrsz-ú, 53 m2 alapterületű, lakás megnevezésű önkormányzati ingatlant – a bérlő 

elhelyezését, az ingatlan megüresedését követően - a bérlakás állományból kivonja a Fő u. 57. 

szám alatti telek építési telekként történő értékesíthetősége vagy más célú hasznosítása 

érdekében. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sovány Tamás Tiborné Varga Anita irodavezető 

Határidő: 2023. december 31. 

 

15. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Fő u. 74. szám 

alatti, 602 hrsz-ú önkormányzati ingatlanban található 3 db bérlakást – a bérlők elhelyezését, a 

lakások megüresedését követően - a bérlakás állományból kivonja a Fő u. 74. szám alatti telek 

építési telekként történő értékesíthetősége vagy más célú hasznosítása érdekében. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Sovány Tamás Tiborné Varga Anita irodavezető 

Határidő: 2023. december 31. 

 

16. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 6/2022. (I.27.) 

önkormányzati határozattal bérlakásállományból kivont, Kaposvár, Fő u. 63. fsz. 3. szám alatti, 
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638/A/3 hrsz-ú, 58,81 m2 alapterületű lakást Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata a 

vagyonrendeletben foglalt szabályok szerint nyilvános pályázati eljárás keretében, az alábbi 

feltételekkel értékesíti: 

- minimum vételár, mint induló licitár 8.800.000,-Ft, melyet Áfa fizetési kötelezettség nem 

terhel; 

- a vételárat egyösszegben, legkésőbb a szerződés aláírásával egyidejűleg kell megfizetni; 

- az ingatlant az önkormányzat a megtekintett állapotban értékesíti; 

- az értékbecslés díja a vevőt terheli; 

- az adásvételi szerződés elkészítése, a tulajdonjogváltozás ingatlan-nyilvántartáson 

történő átvezettetése a vevő költsége és kötelezettsége. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

17. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, Fő u. 53. szám 

alatti, 389 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonú udvarrészén található 3 db még lakott 

bérlakást – a bérlők elhelyezését, a lakások megüresedését követően - a bérlakás állományból 

kivonja az ingatlanrész értékesíthetősége érdekében. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2023. december 31. 

 

18. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Fő utca „nem sétáló utcai” 

szakaszán található bérlakásokkal kapcsolatos döntésekkel összefüggő értékesítésből származó 

bevételeket célzottan az önkormányzati ingatlanvagyon fejlesztésére, lakások vagy nem lakás 

céljára szolgáló helyiségek, ingatlanok felújítására kell fordítani. 
 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

19. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Önkormányzata a kaposvári 0325/6 hrsz-ú ingatlanon lévő 196 m2 alapterületű 

felvonulási épület bérleti díj fizetés nélküli használatát 2023. május 1. napjától határozott 5 éves 

időtartamig adományként biztosítja a Kutyatár Természet- és Állatvédő Egyesület számára az 

alábbi feltételekkel: 

a) használó az épületet raktározás céljára használhatja;  

b) a helyiségcsoport a megtekintett állapotban kerül használó részére átadásra, használó a 

helyiségben semmilyen átalakítási munkát nem végezhet;  

c) a használati időtartam alatt a helyiségben keletkezett esetleges károkat a tulajdonos által 

megállapított összeggel köteles a használó megtéríteni a Polgármesteri Hivatal 

pénztárába - a jelzést követő 1 héten belül – történő befizetéssel; 

d) a helyiség használata során keletkezett rezsiköltségek a használót terhelik; 

e) az Egyesületnek a helyiségcsoportot a használat megszűnése után rendezett, legalább az 

átvételkori műszaki állapotban kell tulajdonos birtokába visszaadni. 

 

Felelős:             Szita Károly polgármester  

Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:                2023. május 15. 
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20. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a nemzeti vagyonról szóló 

2011. évi CXCVI. törvény 13. §-ában foglaltak, valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi 

CVI. törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-

nél kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában lévő, Kaposvár 4340/13 hrsz-ú, 

„sportcsarnok” megnevezésű ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes önkormányzati 

tulajdonba adását. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

21. A kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában 

meghatározott „településüzemeltetés” helyi közfeladat biztosítása érdekében, „parkolóépítéssel 

és környezetrendezéssel összefüggő, településüzemeltetési feladatok végzése” céljára történő 

hasznosításra kívánja tulajdonba venni azzal, hogy az ingatlanon álló épületet el kívánja 

bontani. 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

22. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata vállalja a kaposvári 4340/13 hrsz-ú ingatlan 

tulajdonba adása érdekében felmerülő költségek megtérítését.  

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 

 

23. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a kaposvári 

4340/13 hrsz-ú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során 

az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, valamennyi nyilatkozatot megtegye, az ingyenes 

önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 

Felelős:  Szita Károly polgármester  

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő: 2024. december 31. 
  

 

-----15 Előterjesztés a Kaposvári Tekergő közbringa rendszer üzemeltetéséről és a 

Kaposvár Kártyáról szóló 5/2005. (III.4.) önkormányzati rendelet módosításáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

Pintér Attila képviselő több helyen az országban, ahol hasonló módon működik közbringa-

rendszer, ott bérletes üzemeltetésre is van lehetőség. Gondoltak-e arra, hogy ilyen lehetőség is 

legyen?  
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Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy gondoltak rá, de nem áll még úgy, hogy 

behozzák.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő mennyi az éves üzemeltetési költsége a közbringa 

rendszernek? Megvalósíthatósági tanulmányban hány fő jelezte, hogy használni kívánja? 

Kalkuláltak-e ezzel a bruttó 700,-Ft/óra használati díjjal, télen is lesz használva a bicikli, vagy 

csak jó időben? A korábbi közbringa-rendszer sikertelenségének mi volt az oka, ez az új miben 

tér el tőle? Mi lesz a meglévő közösségi bicikliknek a sorsa?  

 

Szita Károly polgármester 40 millió forintos kiadással számolnak és 10-15 milliós haszonnal. 

Azért hozták létre, hogy örömet szerezzenek.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5858   Száma: 23.04.27/14/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 94.12 88.88 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

59/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Kaposvári Tekergő közbringa 

rendszer üzemeltetéséről szóló és a Kaposvár Kártyáról szóló 5/2005. (III.4.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat hozta: 

 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat és a Kaposvári Parkolási 

Korlátolt Felelősségű Társaság között az előterjesztés melléklete szerint kötendő üzemeltetési 

megállapodást jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármester annak aláírására. 

 

Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. május 15. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Tekergő 

közbringa rendszerben történt regisztrációt követő első fél óra ingyenes, ezt követően minden 

megkezdett fél óra kölcsönzési díját bruttó 350 Ft-ban állapítja meg. 

 

Felelős:  dr. Csillag Gábor jegyző 

Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:  2023. május 15. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5859   Száma: 23.04.27/14/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:04  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 18/2023.(V.8.) 

önkormányzati rendeletét a Kaposvári Tekergő közbringa rendszer üzemeltetéséről és a 

Kaposvár Kártyáról szóló 5/2005. (III.4.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 

jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

 

 

-----16 Előterjesztés a LIFE17 IPE/HU/000017 referencia számú projekt keretében 

megvalósított mérőállomás üzemeltetésére vonatkozó együttműködési megállapodásról 

és a projekt időszakát követő térítésmentes használatba adásról----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő jelenleg is vannak a program keretén belül 

légszennyezettségmérő műszerek. Látható volt, hogy bizonyos időszakokban rossz a város 

levegője. Milyen intézkedéseket kíván tenni, hogy ez javuljon? Miért nem hívják fel az emberek 

figyelmét arra, hogy akik veszélyeztetettek, mely időszakokban ne menjenek az utcára, mert 

annyira rossz a levegő minősége?  

 

Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy várhatóan mikor kezd el működni ez a hálózat? Ez a 

mérőműszer teszi lehetővé, hogy az országos hálózatnak része legyen a város. A jelenlegi 20 
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elemből álló rendszer nem része az országos légszennyezettségmérő hálózatnak. Ezek lesznek 

a hivatalos adatok, ezek alapján kell bármilyen intézkedési tervet készíteni. Ő is egyetért abban, 

hogy érdemes lenne egy hatékony kommunikációt folytatni abban érdekében, hogy azt minél 

többen ismerjék meg és használják. Azok az információk, amelyeket kért képviselőtársa, benne 

vannak az applikációban.  

 

dr. Csillag Gábor jegyző Pintér képviselő úr tökéletesen megválaszolta Nadrai képviselő úr 

által feltett kérdéseket. Körülbelül júniusban tud elindulni a rendszer, kalibrálni kell még a 

műszereket.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5860   Száma: 23.04.27/15/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:07  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

60/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a LIFE17 IPE/HU/000017 referencia 

számú projekt keretében megvalósított mérőállomás üzemeltetésére vonatkozó együttműködési 

megállapodásról és a projekt időszakát követő térítésmentes használatba adásról szóló 

előterjesztést és a következő határozatokat hozta:  

 

1. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a LIFE17 IPE/17/HU/000017 referencia számú projekt 

keretében megépített mérőállomás üzemeltetésére együttműködési megállapodást köt a 

Baranya Vármegyei Kormányhivatallal. A Közgyűlés az előterjesztéshez mellékelt 

üzemeltetési szerződést jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert a szerződés érdemi 

részét nem érintő esetlegesen szükségessé váló módosítások átvezetése mellett a szerződés 

aláírására. 

 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2023. május 15. 
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2.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. 

törvény 11. §. (13) és (17) bekezdésekben foglaltak alapján úgy határozott, hogy a LIFE17 

IPE/17/HU/000017 referencia számú projekt keretében beszerzett, 65.280.000 Ft bruttó 

nyilvántartási értékű mérőállomást a projekt befejezését követően, előreláthatóan 2026. 

december 31-et követően térítésmentesen a Baranya Vármegyei Kormányhivatal 

használatába adja a környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi LIII. 

törvény 110/A. § a) pontja, valamint a környezetvédelmi hatósági és igazgatási feladatokat 

ellátó szervek kijelöléséről szóló 624/2022. (XII. 30.) Korm. rendelet 15. §-ában 

meghatározott közfeladatának ellátása érdekében. 

 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2026. december 31. 

 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, 

kaposvári 4364/15 helyrajzi számú ingatlan térítésmentes használatát a Baranya 

Vármegyei Kormányhivatal részére biztosítja a levegőmérő állomás elhelyezésére.   

 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Határidő:   2026. december 31. 

 

 

-----17 Tájékoztató a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a településrészi 

önkormányzatok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről (2023. I. negyedév)----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 16/2022.(II.17.) Pénzügyi és Vagyongazdálkodási 

Bizottsági határozatban szerepelnek bérleti díjak, illetve, hogy évente az infláció mértékével 

emelésre kerülnek. A most megjelentetett 22/2023.(II.22.) sz. határozatban ugyanezek a 

díjtételek szerepelnek, mint a tavalyi bérleti díjak. Ilyen magas infláció mellett, hogyha elő van 

írva, hogy emeli az infláció mértékével a bérleti díjat, akkor miért nem történt meg?  

 

Balogh Beáta igazgató éven átnyúló szerződésről van szó. Ha márciusban kezdődik és jövő év 

február végéig tart, akkor január februárban megemelik a bérleti díjat. Amikor lejár a szerződés, 

akkor újra pályáznak a bérlők. Mivel a bérlő az egy évvel ezelőtti árat ajánlotta, a szakértői 

bizottság támogatta, polgármester úr elfogadta, ezért alakul így az ára.  

 

 

-----Hozzászólások----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a választ. Ezt azt jelenti, hogy január, 

február hónapban magasabb bérleti díjat fizet az érintett vállalkozás, és utána decemberig egy 

olcsóbb bérleti díjat.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5861   Száma: 23.04.27/16/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

 

61/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a polgármester, a jegyző, a bizottságok és a 

településrészi önkormányzatok 2023. I. negyedévben átruházott hatáskörben hozott döntéseiről 

szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

-----18 Tájékoztató a 2022. évi közbeszerzésekről ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5862   Száma: 23.04.27/17/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 
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62/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2022. évi közbeszerzésekről szóló tájékoztatót 

tudomásul veszi. 

 

 

-----19 Tájékoztató az önkormányzat és intézményei által 2022. évben benyújtott 

pályázatokról és azok eredményéről ----- 

 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

 

Szita Károly polgármester az intézmények pályázatainak közel 100%-os a nyerési aránya. 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5863   Száma: 23.04.27/18/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:10  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

63/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és jóváhagyta az önkormányzat és 

intézményei által 2022. évben benyújtott pályázatokról és azok eredményéről szóló 

tájékoztatót. 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

Határidő:   azonnal 
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-----20 Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I.-II. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő azt a megjegyzést, hogy a bevételek a költségvetési 

szerveknél kisebb mértékben elmaradnak az időarányos mértéktől. Itt a téli szünetre is utal, 

hiszen épületeket zártak be. Ennek a megtakarítási értéke mennyi? A vagyonkezelőnél szerepel 

egy majdnem 51%-os emelkedés a távfűtésre vonatkozó hátralékoknál. Ennek mi az oka? A 

közületeknél szerepeltetett 30 napon belüli hátralékot kik nem tudták kifizetni? Ezt azért 

kérdezte, mert bizottsági ülésen volt róla szó. A kamatbevételek kapcsán kérdezte, hogy 2021. 

december 31-én 10,5 milliárdos vagyon volt és 6,8 milliárdos pénzeszközzel rendelkezett az 

önkormányzat. Hogy áll most az államkötvényben, illetve egyéb megtakarításokban az 

önkormányzat készpénzállománya?  

 

Szita Károly polgármester a kötvények kamatbevétele bent van a költségvetésben, olvassa el. 

Bevételkiesés nem volt e tekintetben, hanem kiadások vannak az intézményeknél, amit az 

energia határozott meg. Egymilliárd forintot spóroltak. Vannak intézmények, akik tartoznak, 

legnagyobb mértékben a kórház, aki tartozik a távhőköltségekkel. Egész addig, amíg állami 

tartozó van a távfűtésbe, addig a vagyonkezelőnek letiltotta, hogy kifizessék a gáz árát.  

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5864   Száma: 23.04.27/19/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:13  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 16 100.00 88.88 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

64/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2023. évi I-II. 

havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló tájékoztatót. 



53 
 

-----21 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 

 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5865   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:14  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 17 100.00 94.44 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

65/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatásokhoz: 

 

1. A Polgármesteri Keret terhére 

 

- Kaposvári Mentő Alapítvány részére      250.000,-Ft 

        (4 db Edan típusú, az Országos Mentőszolgálat által preferált monitor beszerzésének 

költségeire.) 

 

- Búvópatak Alapítvány részére       200.000,-Ft 

        (működési költségekre.) 

 

2. Egészségügyi és Szociális Támogatási Keret terhére 

 

- „Boldog gyermekkorért” Alapítvány részére    30.000,-Ft 

        (Sziágyi erdei iskola program költségeire.) 

 

3. Köznevelési, Tudományos és Kulturális Bizottság Oktatási és Kulturális 

Támogatási Keretének terhére 
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- „Gyermekmosoly” Alapítvány részére     25.000,-Ft 

(A Kaposvári Óvodapedagógusok Szakmai Konferenciája rendezvény költségeihez.) 

 

- Mikrokozmosz Művészeti Alapítvány részére    60.000,-Ft 

(Éneklő Pannónia Kórustalálkozó, Éneklő Ifjúság hangverseny, a Margit-Kerti Koncertek 

költségeihez.) 

 

- „Boldog Gyermekkorért” Alapítvány részére    20.000,-Ft 

(2023. évi Sziágyi Erdei Iskola - Rinyabesenyő költségeihez.) 

 

- Jövőnkért Alapítvány részére      25.000,-Ft 

(A 2023. novemberében rendezendő „Népi hagyományok napja” költségeihez.) 

 

- Muzsikál Kaposvár Kulturális Alapítvány részére   20.000,-Ft 

(Családi nap a Berzsenyi Parkban rendezvény költségeihez.) 

 

4. A Toponári Településrészi Önkormányzat Részönkormányzati Kerete terhére 

 

- „Toponári Nebulókért” Oktatásfejlesztő és Környezetvédő Alapítvány részére 

(a Toponári Tagiskola leány labdarúgócsapata részére sportfelszerelés és sportruházat 

vásárlására.)         50.000,-Ft 

 

Felelős:   Szita Károly polgármester 

Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 

 

 

Szita Károly polgármester átadta a szót dr. Nadrai Norbert József képviselőnek, hogy a 

kérdéseit feltegye és interpellációit elmondja.  

 

 

-----22 Képviselői kérdés----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő korábban benyújtott egy szándéknyilatkozatot, amelyben 

Kaposvár csatlakozott volna a pedagógusok és diákok követeléseihez. 9 pontban fogalmazták 

meg, hogy érdemi és nyilvános párbeszédet akarnak az oktatás megújításáról. Hiteles 

tájékoztatást a kormány és a közmédia részéről, szüntessék meg a pedagógusok lejáratását, az 

oktatási szereplők megfélemlítését, a kirúgott, leváltott tanárokat azonnal helyezzék vissza, 

megbecsülést kívánnak a pedagógusoknak, érdekérvényesítő sztrájkjogot, felelős hozzáértő 

oktatási rendszert, önálló oktatási minisztériumot, kisebb terhelést a diákoknak és a 

pedagógusoknak, esélyteremtő nevelést mindenkinek az óvódától az egyetemig, versenyképes 

és értékálló bérezést az oktatásban dolgozóknak, minőségi, 21. századi környezetet az 

oktatáshoz, neveléshez, szakmai szabadságot és támogatást az oktatásnak, korszerű nemzeti 

alaptantervet, szabad tankönyvválasztást. A múlt heti tüntetés miatt kiegészül a státusztörvény 

tervezetének visszavonásával. Szeretnék az 1992-ben elfogadott közalkalmazotti rendszert 

fenntartani. További probléma, hogy minden gyermek azonos támogatást érdemel ebben az 

országban. Alakuló üléskor Polgármester úr azt mondta, hogy semmit nem kíván visszakérni, 

támogatja-e végre a sorozatos kudarc után a pedagógusok és a diákok követelését, illetve az 

iskolák visszavételét?  
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Szita Károly polgármester elmondta, hogy a jelenlegi rendszert kell tökéletesíteni, ez a 

határtozott véleménye. 2013-ban és 2017-ben az iskolák az önkormányzatoktól elkerültek. 

Szerinte ez így helyes. A jelenlegi rendszert kell tökéletesíteni. A pedagógusok követelésével 

egyetért, különösen a bérekre vonatkozóan, de ezek a bérek mindenképp tükrözzék az elvégzett 

munkát.  

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 2023. nagyszombatján az Aréna zenés retrofesztivált 

tartott. Többen kifejtették rosszalló véleményüket, hogy vallási ünnep alatt fesztivált 

szerveznek. Ki döntött a fesztivál időpontjáról, történt-e egyeztetés a városvezetők között, 

mekkora önkormányzati bevételért cserébe engedték nagyszombaton, hogy ezt az 

önkormányzati tulajdonú ingatlant használják? Miért nem tájékoztatták a kaposváriakat előre, 

miért erre a napra szervezték ezt a zenés fesztivált, Ön szerint helyesen járt-e el a döntéshozó, 

ki nem fog ezért bocsánatot kérni?  

 

Szita Károly polgármester a körcsarnok bérbeadásáról az üzemeltető Kapos Sport Nonprofit 

Kft. dönt, három és fél millió forint bevétele volt ebből. Azt mindenkinek a lelkiismeretére 

bízza, hogy nagyszombaton zenés rendezvényre látogat vagy csendben elmélkedik.  

 

 

----- 23 Interpellációk ----- 

 

 

-----Különálló interpelláció: 1----- 

 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő bizottsági ülésen párttársa hozta fel az áldatlan 

állapotokat a Petőfi téren. Naponta tapasztalják az arra járók az egyre több ápolatlan, 

hangoskodó, botrányosan viselkedő embereket, akik zavarják az itt élőket. 355 köztéri kamera 

van a városban. Bizottsági ülésen kérdésére ezek éves működtetésének költsége 60 millió 

forintba kerül. Melyik naptól lesz végre rend? A javításokat melyik napra végzik el? Mikor 

oldódik meg a felüljáró csúszásveszélye, amelyre falragaszok figyelmeztetnek?  

 

Szita Károly polgármester a hajléktalanokkal szemben a rendőrség jár el folyamatosan, 

reméli, hogy hamarosan látható eredménye lesz. Javasolta, hogy a képviselő is a rendőrséget 

hívja, ha ilyen rendbontást lát. A felüljáró a MÁV tulajdona, így a csúszásmentesítést is ők 

végzik.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5866   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:32  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő Petőfi téren 

uralkodó áldatlan állapotok témájában nenyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 80.00 66.66 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 2 13.33 11.11 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

66/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Petőfi téren uralkodó áldatlan állapotok témájában benyújtott interpellációjára adott 

választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 2----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a 2023.évi költségvetésben 32 millió forintot az itt élők 

adtak az állami feladat ellátásához, így a toponári és kaposfüredi postafiók megmenekült 

egyelőre. A Tüskeváron élők, a Pécsi utca környékén lakók és a szomszédos települések lakói 

postafiók nélkül maradtak. Így döntés súlyát a Közgyűlés átvállalta a bezárások felelősségét, 

mivel a helyi pénzügyi támogatás döntötte el, melyik zár be, illetve marad nyitva. Az állam új 

szabályt akar 25 ezer helyett 30 ezer lakosonként lesz postahivatal. Hány postafiók lesz 

Kaposváron az új szabályok szerint? Mi lesz a lakótelepen és a lebontott Petőfi iskola helyén 

lévő postákkal? Mennyi időre és mennyi pénzt kell adni rá az itt élőknek, minek a rovására? 

Várják tényszerű válaszát a településrészen lakók. 

 

Szita Károly polgármester nem lesz változás. A 25 és 30 ezres szabály a kézbesítő postákra 

vonatkozik. Nem lesz változás a városban. A tárgyalások eredményeképpen 8 helyen lehet a 

városban postai szolgáltatást igénybe venni. Ismét megragadta az alkalmat arra, hogy a 

kaposfürediek fontosnak tartották, hogy a postahivatal belülről is megszépüljön. Toponáron is 

ilyen kezdeményezésről tud.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  
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-----Különálló interpelláció: 3----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő tűzcsap kérdésében január 27-én jelezte. Polgármester 

úr „kefét rágott”, mikor meglátta és azt mondta, hogy addig át nem lesz véve, amíg át nem 

rakják. Akkor jelezte, hogy akkor elfogadja a választ, ha konkrét időpontot mond. Ez március 

30. volt. Ezen interpelláció benyújtásakor a tűzcsap még állt, tegnap ellenőrizte, már csak a 

betonozást kell elvégezni.  

 

Szita Károly polgármester a tűzcsap el van bontva.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  

 

 

-----Különálló interpelláció: 4----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő ugyanezen a területen van két villanyoszlop, betonoszlop 

bent a bicikliútban jelölve azt, hogy veszélyes ez az útszakasz. A határolóvonal is kikerüli 

ezeket az oszlopokat. Ezeknek az oszlopoknak az eltávolítása, normális módon való 

megépítése, illetve a gyalogátkelőnél jobbra fordulásnál a Leányotthonnal szemben 

tereptárgyak és egy padka akadályozza a forgalmat. Ezeknek a normális kivitelezése mikor 

történik meg? A mostani ülés alatt kapott üzenetet, hogy a gyalogosok nehezményezik, hogy a 

gyalogos sáv az autóút felől van, és csak a kerékpárúton tudnak közlekedni. Jelezték még a 

zöldséges és kocsma jelenlétét is. Mikor lesz balesetmentesen és megfelelő módon megépítve 

ez a rész?  

 

Szita Károly polgármester a villanyoszlopok korábban is a járda szélén voltak, azok 

átalakítására fizikailag nincs lehetőség.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Aki arra járt, azt tudja, mi a 

probléma. A lakóknak nem tetszik és tenni kellene valamit. A tűzcsapnál belátta, itt nem.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5867   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:39  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő betonoszlopok 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

67/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő betonoszlopok témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 5----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő 2021. november 15-én rendelte el a Kormány az 

üzemanyag árstopot, ehhez képes 2021. december 16-án idehozott egy előterjesztést, amiben 

26 millió forintot kért egy pumpapálya építésére. A következő közgyűlésen ez az összeg már 

46.872.398,-Ft szerepelt. Ez a környezet rendezése miatt lett ennyi. Az átadáskor már 80 millió 

forintot mondott. Mennyibe került ténylegesen ez a pumpapálya? Tudja-e, amikor mondta, 

hogy már három éve próbálja ezt a járdaszakaszt megcsináltatni, korábban megcsináltatunk sok 

mindent környezetben ugyanabból a pénzből. Ez nem történt meg. Azt kérte, hogy tényleg 

soroljon fel olyan beruházásokat, amikor kaptak pályázati forrást, amikor arányaiban 60 milliót 

az önkormányzat, a forrást biztosító meg 20 milliót adott. Ő ilyenre nem emlékszik.  

 

Szita Károly polgármester örül, hogy sok fiatal használja. Az ára pontosan ennyi, amennyit 

két hónappal ezelőtt mondott. A járdaszakasznál, ami hibás volt, az korábban elkészült.  

 

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert nem ugyanaz, mint amit 

a televízióban elmondott.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5868   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:42  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő pumpapálya 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.66 72.21 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

68/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő pumpapálya témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 6----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nyolcadik alkalommal interpellál a közvilágítással 

kapcsolatban. Korábban a sötét esti városképnél arra hivatkozott, hogy nyáron a lombkorona 

miatt nem jó, télen meg nincs lombkorona, máshogy kell beállítani. Egy fénymérést kért, amit 

megtett, és a fénymérésnél megállapították, hogy 1/3-nál nem megfelelő a fényerősség. Aztán 

bejött az energiaválság, jöttek az energiaárak, utána döntés jött, hogy minden második oszlopot 

kapcsoljanak ki. Beszéltek róla, hogy a Városligetbe a futópályánál egymás utáni kettő 

oszlopon nem égett a lámpa. Télen munkaidő után szoktak sportolni az emberek. Hány megyei 

jogú városban kapcsolták ki közel a felét? Mikor kapják vissza az itt élők a megszokott esti 

közvilágítást? Mikor hozzák rendbe a nem megfelelő fényerősséget? Mennyibe kerül az itt 

élőknek? Állami támogatást kapott az önkormányzat, miért nem biztosítottak a lakók számára 

egyszeri tízezer forintos támogatást?  

 

Szita Károly polgármester nem tudja megmondani, hogy hány nagyváros élt hasonló 

energiatakarékossági intézkedéssel, azt tudja, hogy sokan. Abban bízik, hogy a háború helyett 

béke lesz, minél előbb normalizálódnak az energiaárak.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem kapott konkrét választ, hogy mikor oldják meg a 

problémákat, a választ nem fogadta el.  
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Szavazás eredménye 

 

#: 5869   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:44  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő közvilágítás 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

69/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közvilágítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

-----Különálló interpelláció: 7----- 

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az állomáson három olyan MÁV automata van, ahol 

vonatjegyet lehet vásárolni. Több városban lehet buszjegyet is vásárolni, többek között a BKV-

ra. Múltkor azt a választ kapta, hogy a Volán rendszerével van összedolgozva, csak nekik lehet 

jegyet venni. Elég szépszámú azoknak a településeknek a száma, ahol lehet venni buszjegyet, 

csak Kaposváron nem lehet. Nagyban megkönnyítené a buszsofőrök helyzetét, és olcsóbban 

jutnának hozzá a kaposváriak, 200,-Ft-tal lenne olcsóbb a buszjegy. Legutóbbi interpellációjára 

azt válaszolta, hogy kérte a Jegyzőt, hogy írjanak levelet a témában. Nem kapott azóta választ. 

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a Tömegközlekedési Zrt. tárgyal a 

MÁV-val, aki nem zárkózik el a jegyértékesítéstől. Eddig még nem kaptak olyan ajánlatot, 

hogy gazdaságos legyen. Ha lesz ilyen ajánlat, akkor lehet venni buszjegyet.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő belátható időn belül várható-e olyan megállapodás, hogy 

ez megvalósuljon? Ha igen, akkor elfogadja a választ. 

 

Szita Károly polgármester nem ő tárgyal velük, amint tud valamit, jelzi.  
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-----Különálló interpelláció: 8----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő A Béke utcai parkban található egy romos életfatábla a 

gyermekek neveivel, akiknek fát ültettek. Mi lett a régi ígérettel? Melyik napon hozzák rendbe 

a táblát? Meg van-e valamennyi fa, milyen állapotban vannak? 

 

Szita Károly polgármester elmondta, hogy haladéktalanul rendbehozatja a területet és a táblát 

is. Köszöni a jelzést.  

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ. 

 

-----Különálló interpelláció: 9----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a Dorottya-ház felújítása miatt is többször interpellált. 

Egyre több olyan költség jelentik meg, ami az 1,2 milliárdos fejlesztésből nem, hanem 

önkormányzati költségből van. A függönyök, a szellőztetés kiadásait. Ma mondták, hogy 

november 17-én fogják ezt az épületet teljes mértékben átadni. Nem tudni mi lesz az 

energiaárakkal, de télen meg az üzemeltetési költséget nem tudják vállalni. Három év fog eltelni 

november 17-ig. Ki nem kér bocsánatot ezért a tervezésért, kivitelezésért?  

 

Szita Károly polgármester adott már választ az előző közgyűlésen Borhi Zsombor 

alpolgármester, ugyanazt a választ tartja fenn most is.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5870   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:49  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő Dorottya ház 

felújítása témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 76.47 72.21 

Nem 1 5.88 5.56 

Tartózkodik 3 17.65 16.67 

Szavazott 17 100.00 94.44 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 
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70/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő Dorottya ház felújítása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

 

----Különálló interpelláció: 10----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a téli fűtési szezonban a legmagasabb szennyezettségi 

értékeket is lehetett látni, nemcsak egy bizonyos városrészre fókuszálódott, hanem a 

széliránynak megfelelően a város jelentős részét ellepte ez a szennyezett levegő. A fűtési szezon 

lezárultával mit kíván tenni annak érdekében, hogy javítson az elszomorító kaposvári 

helyzeten? Mikor teszi közzé a konkrét intézkedési tervet, amitől egyértelműen javul a város 

levegője? A biomassza levegőmérője mutatott e minőségváltozást, szükség van-e valamilyen 

változtatásra?  

 

Szita Károly polgármester január 27-én erre a kérdésre válaszolt Önnek alpolgármester úr, 

változatlan tartalommal fogadja el a választ. Próbaüzem kapcsán elmondta, hogy nem lesz 

meleg a radiátor tőle.  

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5871   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő 

levegőszennyezettség témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint 

szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

71/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő levegőszennyezettség témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 11----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a viziközművel kapcsolatban javasolta 2023. januári 

közgyűlésre, hogy a 6. napirendi pontot vegyék le napirendről, és mielőtt tárgyalják az 

előterjesztést, közmeghallgatást tartsanak. Három ív volt nála, amivel közmeghallgatás 

összehívását, helyi népszavazást, illetve név szerinti szavazást kezdeményezhettek volna. Ilyen 

javaslatot a bizottságok is tehetnek, amivel nem éltek akkor. Most a Jogi Bizottság majdnem 

napirendre vette, de mégsem. Polgármester úr elmondta, hogy négy dolgot tart fontosnak, hogy 

átadja a víziközműveket az államnak. A januári előterjesztés egyetlen pontja sem volt bent az 

anyagban. Március elején levélben fordult Polgármester úrhoz, hogy hívjon össze 

közmeghallgatást a Vízművek igazgatójának meghívásával. A válasza az volt, hogy június 22-

én lesz közmeghallgatás és akkor lehet kérdezni a városlakóknak, hogy mi lesz a vízzel. Hány 

település nem adja át ingyen az államnak a víziközművagyonát, hány adta át ténylegesen? 

Rengeteg víz szivárog el a leharcolt közművezetékek miatt. Hogy áll ez az elfolyt víz 

mennyiség?  

 

Szita Károly polgármester válaszában elmondta, hogy a hálózati veszteség 21%. A többi 

kérdésére már kapott választ.  

 

-----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő mivel a szerződés nem tartalmazza a Polgármester által 

kért pontokat, ezért nem fogadja el a választ.  

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5872   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:55  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő viziközmű vagyon 

átadása témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 81.25 72.21 

Nem 1 6.25 5.56 

Tartózkodik 2 12.50 11.11 

Szavazott 16 100.00 88.88 

Nem szavazott 1   5.56 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

72/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő viziközmű vagyon átadása témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
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-----Különálló interpelláció: 12----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a közbringa rendszerre eddig 1 milliárd 250 millió forint 

körüli összegről volt szó. Korábbi interpellációra felolvasott válasz alapján egy pécsi vállalkozó 

üzemeltette korábban, ami a kaposváriaknak egyetlen forintjába se került. A projekt előkészítési 

szakaszában az önkormányzat megvalósíthatósági tanulmányt készített, mely a közbringa 

rendszer használati hajlandóságában is bemutatásra került. 2023. tavaszára ígérte a válaszadó, 

hogy használhatják a kerékpárokat. Melyik naptól tekereghetnek az arra vállalkozók? 

Mennyibe kerül ez a tekergés? Ki üzemelteti a közbringa rendszert, amit a kiküldött 

megállapodásból megtudhatták? Mennyibe kerül az itt élőknek?   

 

Szita Károly polgármester minden kérdésére választ kapott a mai nap folyamán.  

 

----Interpelláció elfogadása----- 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. 

 

Szavazás eredménye 

 

#: 5873   Száma: 23.04.27/20/0/A/KT 

Ideje: 2023 április 27 11:56  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Egyszerű szavazás 

 

Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő közbringa rendszer 

témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott: 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 13 86.66 72.21 

Nem 1 6.67 5.56 

Tartózkodik 1 6.67 5.56 

Szavazott 15 100.00 83.33 

Nem szavazott 2   11.11 

Távol 1   5.56 

Összesen 18   100.00 

Megjegyzés: 

 

73/2023. (IV. 27.) önkormányzati határozat: 

 

Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 

képviselő közbringa rendszer témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 

 

Szita Károly polgármester bezárta a nyílt ülést és zárt ülést rendelt el. 

 

Szita Károly polgármester zárt ülés után újra nyílt ülés következett. Felkérte Borhi Zsombor 

alpolgármestert az ülés további vezetésére, mert halaszthatatlan elfoglaltsága miatt távoznia 

kellett.  

 

A testület 16 fővel folytatta munkáját.  



65 
 

 

Zárt ülés után nyílt ülésen napirend utáni hozzászólás következett.  

 

 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „a spanyolnátha után született generációk elszenvedtek 

egy világjárványt, amely kihatott a mindennapi életünkre. Sokan vesztették el szerettüket, 

Kaposváron több mint 400 áldozata van. A két világháború után születtet generációk 

megtapasztalták a délszláv, most a keletszláv háború hatását. Az elkövetett gaztettek képeit ma 

már mindenki napról napra láthatja. A hiperinfláció után született generációk most tapasztalják 

meg a bérek, nyugdíjak súlyos értékvesztését. A tegnapi adatok alapján mintegy 20%-ot 

vesztettek átlagosan vásárlóértékükből a keresetek. Az itt élők alacsony béreket és nyugdíjakat, 

brutális árakat és egyre nehezebb a megélhetés, kilátástalansággal találkoznak. Kevesebb 

buszjárat, elektromos bicikliket látnak évi közel negyvenmilliós üzemeltetési költséggel, a 

lepusztult iskolaudvarok mellett pár buckát nyolcvanmmillió közpénzből, a minimálbérük 

mellett a városvezetők több, mint háromszázezres emelését. A Közgyűléstől nem politikai 

nyilatkozatokat, luxusberuházásokat várnak és megvalósíthatatlan ígéreteket, hanem a 

közvagyonnal való felelős gazdálkodást. A költségvetés ne osztogatásból, hanem az itt élők 

pénzének értékrendjük szerinti felhasználását és felelősségvállalást. Az itt élők beleszólást 

akarnak a helyi ügyekbe, ők akarnak dönteni a vízvagyonról, ezért nyújtottam be 2023 

januárjában, majd az előző Közgyűlésen is kezdeményezéseimet, rendkívüli közgyűlés 

keretében közmeghallgatás tartásáról és hiteles tájékoztatás alapján helyi népszavazásról. 

Három bizottságban a múlt héten ismételten előterjesztettem javaslataimat. A Jogi Bizottság 

elnöke akarta egyedül az ülés végén megtárgyalni, de frakciótársai napirendre se vették. Az 

úgynevezett ellenzéki bizottsági elnök argentin meccset nézett ülésvezetés alatt, aki elnézést 

kért, hogy nem tudja levenni a hangot és nem támogatta a napirendre vételt. Mit várhatnak 

ezekután a válság alatt az itt élők a régi vezetéstől? A választ mindenkinek magának kell 

megadnia. Három ív van nálam, valamennyi Közgyűlési tag neve szerepel rajta, három 

törvényben rögzített jogot tartalmaz. Az első ív azt a javaslatomat tartalmazza, hogy képviselő-

testület tagjainak ¼-e indítványára kötelezően hívjon össze közgyűlést a polgármester, amely 

közmeghallgatást tart az itt élőknek a víziközmű vagyon és szolgáltatás ingyenes 

államosításáról. A második ív azt a javaslatomat tartalmazza, hogy a képviselő-testület 

tagjainak ¼-e kezdeményezzen népszavazás kezdeményezéséről szól. A harmadik ív a helyi 

népszavazási rendelet módosításának támogatására vonatkozik, amelyben a helyi népszavazást 

a kaposvári választópolgárok 25%- a helyett 10 %-a kezdeményezhet a jövőben. Továbbá a 

Közgyűlés a következő döntéseknél kötelezően kikéri a választópolgárok véleményét; a 

lakosság egészét terhelő pénzügyi kötelezettség-vállalása, amely a kötelező és az önként ellátott 

feladatok finanszírozását veszélyezteti; a helyi közszolgáltatások tulajdonosváltása; a 

környezetet terhelő beruházások indítása, és a képviselők önmagukra hozott kedvezménye. 

Várom ismételten támogató aláírásukat. Pártokat vagy az itt élőket képviselni ez az értékrend 

alapú választás. 

Köszönöm, hogy meghallgattak.” 

 

Borhi Zsombor alpolgármester mivel több napirend és hozzászólás nincs, bezárta az ülést.  

 

 

K. m. f. 

 

 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 

            polgármester                                                                              jegyző 

  


